
Savinjske novice št. 14, 6. april 2018 1



Savinjske novice št. 14, 6. april 20182

Oglasi

Na podlagi 57. člena in 58. člena ter skladno z 59. členom Zakona o 
javnih uslužbencih (Uradni list RS, št. 63/07 - UPB 3, 65/08, 69/08-ZTFI-
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zarje objavlja
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Javni natečaj je objavljen na spletni strani: www.nazarje.si.
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Do boljše razvitosti s spodbujanjem 
gospodarstva

Slovenske občine se med sabo razlikujejo po 
številnih kriterijih, tudi po tistih, ki opredeljujejo 
njihovo razvitost. Brez dvoma si vsaka občina pri-
zadeva napredovati v svojem razvoju, pri tem pa 
lahko zasledimo veliko različnih ukrepov. Kar veli-
ko občin uporablja tudi ukrepe za spodbujanje go-
spodarstva.

Občine rast podjetij spodbujajo različno; med 
ukrepi najdemo sofinanciranje začetnih naložb in 
naložb v širitev dejavnosti, promocijskih aktivnosti, 
udeležbe na sejmih, izobraževanja in usposabljanja, 
pa tudi subvencije za zaposlovanje in samozaposlo-
vanje ter za obrestne mere za posojila, ki jih naja-
mejo podjetja. Ponekod se odločajo tudi za subven-
cije za inovacije, pri čemer podpirajo tako razvoj po-
sameznih produktov kot zagon inovativnih podjetij. 

Občin, ki imajo trenutno odprte razpise za ra-
zvoj gospodarstva, je 42, med njimi ni zgornjesa-
vinjskih občin. V Žalcu, na primer, ponujajo sub-
vencije za zaposlovanje, skupno bodo za to name-
nili do 20 tisoč evrov. Enak znesek je na voljo za 
subvencije za spodbujanje udeležbe na sejmih in 
drugih poslovnih dogodkih ter pomoč pri trženju 
izdelkov in storitev. S 40 tisoč evri so pripravljeni 
podpreti investicije v obnovo nepremičnin, name-
njenih za oddajanje nastanitev v turistične name-
ne, 20 tisoč evrov pa je na voljo za pomoč pri trže-
nju storitev lokalne turistične ponudbe. 

V Novi Gorici se lahko mlada inovativna podje-
tja prijavijo na razpis za zagonska sredstva, skup-

no je na voljo 22 tisoč evrov. Podjetja, ki se prijavi-
jo na ta razpis, se ne morejo prijaviti na razpis za 
spodbujanje inovativnosti, v okviru katerega je na 
voljo 28 tisoč evrov. 

Veliko slovenskih občin podpira razvoj kme-
tijstva in podeželja. Kmetom pomagajo z raznimi 
subvencijami. Trenutno so tovrstni razpisi odprti v 
64 občinah, med katerimi sta tudi Luče in Rečica 
ob Savinji. Subvencije je med drugim mogoče do-
biti za naložbe kmetijskih gospodarstev in njiho-
vo posodabljanje, predelavo in trženje kmetijskih 
proizvodov, urejanje kmetijskih zemljišč in pašni-
kov, prenos znanja in plačilo zavarovalnih premij.

Nekatere občine sofinancirajo tudi okoljske na-
ložbe. Občani Kamnika se lahko, na primer, prijavi-
jo na razpis za spodbude za ukrepe učinkovite ra-
be energije in izrabe obnovljivih virov energije, v 
okviru katerega občina spodbuja vgradnjo kurilnih 
naprav za centralno ogrevanje na lesno biomaso, 
vgradnjo plinskih kondenzacijskih kotlov, toplo-
tno izolacijo fasad starejših stavb in nakup elek-
tričnih koles. 

Razvitost občin je tema tedna tokratne številke 
Savinjskih novic. Želim vam zanimivo branje!
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Tema tedna, Aktualno

KAKŠNO JE STANJE BLAGINJE MED ZGORNJESAVINJČANI?

Ekonomsko najmočnejši so prebivalci občine Mozirje, 
najšibkejši pa Lučani

V marcu smo že šesto leto za-
pored praznovali mednarodni 
dan sreče, ki ga je razglasila Ge-
neralna skupščina Združenih na-
rodov. Kot ugotavljajo v poročilu 
najsrečnejših držav (World Hap-
piness Report), se Slovenija zad-
nja leta giblje okoli 60. mesta, to-
rej proti koncu srečnejše polovi-
ce sveta. 

Podatki Sursa iz leta 2016 ka-
žejo, da na stopnjo zadovoljstva 
z življenjem najbolj vpliva zdrav- 
stveno stanje oseb. Zdravje je to-
rej najpomembnejše, kar hitro za 
njim pa nas zanima tudi naša fi-
nančna varnost oziroma material-
na preskrbljenost. Ta je vsaj do ne-
ke mere razvidna tudi iz koeficien-
ta razvitosti občin, v katerih Zgor-
njesavinjčani živimo. Podrobneje 
smo o tem pisali v 10. številki Sa-
vinjski novic, tokrat pa več o sa-
mi ekonomski moči in ogroženos-
ti posameznih občin.

NAJVIŠJA OSNOVA ZA 
DOHODNINO V OBČINI MOZIRJE

Ekonomsko moč prebivalcev 
nam pokaže osnova za dohodni-
no na prebivalca občine, ki spa-
da med kazalnike razvitosti ob-
čine. V Savinjski regiji je gospo-
darsko najmočnejša občina Vele-
nje, tam je osnova za dohodnino 
na prebivalca med letoma 2012 in 
2015 znašala 8.993 evrov na pre-
bivalca. 

V Zgornji Savinjski dolini je bi-
la v istem obdobju najvišja osno-
va za dohodnino v občini Mozir-
je (7.969 evra), najnižja pa v obči-
ni Luče (5.548 evra). Povprečna vi-
šina osnove za dohodnino v po-

samezni občini je povezana tudi 
s stopnjo brezposelnosti, deležem 
kmečkega prebivalstva in deležem 
upokojencev.

GOSPODARSKO NAJMOČNEJŠE V 
SAVINJSKI REGIJI JE LJUBNO 
Drugačna pa je slika, če pogle-

damo, kakšna je ekonomska moč 
gospodarstva v občini, ki jo do-
loča dodana vrednost gospodar-

skih družb na prebivalca. Med le-
toma 2013 in 2016 je bila najniž-
ja dodana vrednost gospodar-
skih družb na zaposlenega izmer-
jena ravno v občini Mozirje, zna-
šala je 25.711 evrov na zaposlene-
ga. Najvišja v naši dolini in celo v 
vsej Savinjski regiji je bila v istem 
obdobju v občini Ljubno (56.540 
evrov), za kar gre zasluga pred-
vsem podjetju KLS, ki je podjetje 
z visoko dodano vrednostjo in je 

občini zagotovilo razvoj. Na dru-
gem mestu v naši dolini je obči-
na Nazarje (44.262 evrov), sledi-
jo Luče, Rečica ob Savinji, Solča-
va, Gornji Grad in, kot že omenje-
no, na zadnjem mestu Mozirje.

V NAŠIH OBČINAH JE INDEKS 
STARANJA PRECEJ VISOK

Toliko o dejavnikih, ki določajo 
kazalnik razvitosti občin. Pa pog-
lejmo še kazalnike ogroženosti ob-
čin. Mednje spada indeks stara-
nja prebivalstva. Ta kaže razmerje 
med starim (65 in več let) in mla-
dim prebivalstvom (0-14 let). Če je 
višji od sto, pomeni, da je med pre-
bivalci več starih kot mladih. 

Najugodnejši indeks staranja 
prebivalstva v naši regiji imajo Slo-
venske Konjice (100), medtem ko 
je v vseh zgornjesavinjskih obči-
nah precej zaskrbljujoče visok. Naj-
višji je v občini Gornji Grad (134,8), 
a nanj seveda vpliva dom starejših 

občanov, ki se nahaja tam. Le neko-
liko nižji je v Lučah (133,4) in Solčavi 
(130,8), po upadanju višine indeksa 
staranja sledijo Rečica (129,9), Na-
zarje (129,6), Ljubno (128,4), v pov-
prečju najmlajše prebivalce pa ima 
občina Mozirje (121,3). 

TUDI STOPNJA BREZPOSELNOSTI 
JE NAD SLOVENSKIM 

POVPREČJEM
Eden izmed kazalnikov ogrože-

nosti občine je stopnja brezposel-
nosti. Le-ta je sicer od kriznih let 
pa do leta 2018 nekoliko upadla, v 
letošnjem januarju je bila stopnja 
registrirane brezposelnosti v Slo-
veniji 9,3-odstotna. 

Po podatkih ministrstva za fi-
nance se je v Zgornji Savinjski do-
lini registrirana brezposelnost med 
letoma 2013 in 2016 gibala med 
13,2-odstotno stopnjo (v Lučah) in 
11,5-odstotno stopnjo (v Gornjem 
Gradu), kar je precej nad sloven-
skim povprečjem. Stopnja registri-
rane brezposelnosti je sicer tudi v 
naši dolini upadla. Kot kažejo po-
datki za letošnji januar, je še vedno 
največja v Lučah (11,4 odstotka), in 
najnižja v Gornjem Gradu (7,4 od-
stotka). 

Tatiana Golob

V Zgornji Savinjski dolini je bila med letoma 2012 in 2015 najvišja 
osnova za dohodnino v občini Mozirje (7.969 evra). (Foto: Igor Solar)

RAZGLASILI NAJ SLOVENSKO RESTAVRACIJO 2018 

Med najboljšimi tudi Hiša 
Raduha iz Luč

Na gradu Fužine v Ljubljani so 
27. marca razglasili rezultate akcije 
The Slovenia restaurant award. Re-
stavracije v petih slovenskih regi-
jah je ocenjevala strokovna komi-
sija in zainteresirana javnost. Ta-
ko je bilo imenovanih pet regijskih 
zmagovalk in še top tri na nacio-
nalni ravni. Te so Hiša Franko, Ošte-
rija debeluh in Gostilna pri Lojzetu.

Nabor 165 restavracij, ki so kan-
didirale za naslov najboljših, je po 
strogih kriterijih pripravila strokov-

na komisija. Gostilne oziroma re-
stavracije so nato ocenjevali ku-
harski mojstri in kulinarični po-
znavalci, kar je štelo 75 odstotkov 
ocene, in javnost, ki je prispevala 
25 odstotkov ocene. Med najbolj-
ših deset v severnoslovenski regi-
ji je bila izbrana gastronomska po-
nudba v Hiši Raduha iz Luč, ki se 
tudi sicer ponaša s številnimi dru-
gimi priznanji in večdesetletno tra-
dicijo. 

Marija Lebar

Kazalnik razvitosti občine se določi na osnovi bruto dodane 
vrednosti gospodarskih družb na zaposlenega, osnova za dohodni-
no na prebivalca občine in število delovnih mest na število delov-
no aktivnega prebivalstva. 

Kazalniki ogroženosti občine pa so indeks staranja prebivalstva 
občine, stopnja registrirane brezposelnosti na območju občine in 
stopnja delovne aktivnosti.
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Aktualno

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Višja cena ure socialne oskrbe na domu bo šla na račun 
subvencije

Na bogatem dnevnem redu zad-
nje seje so gornjegrajski svetni-
ki potrdili zaključni račun proraču-
na občine za preteklo leto. Potrdi-
li so povišanje cene ure socialne 
oskrbe na domu, ki ne bo bremeni-
la uporabnikov, ampak se bo zviša-
la subvencija občine. Za predstav-
nika v svet Centra za socialno delo 
(CSD) Mozirje so potrdili Mateja Pe-
čovnika, potrdili so tudi prodajo ze-
mljišč in dela stavbe v lasti občine, 
za katere so predlog za nakup po-
dali zainteresirani kupci.

VELIKO ZA 
INVESTICIJE

Po podatkih v zaključnem ra-
čunu so bili prihodki realizirani 
v 98 odstotkih, odhodki pa so bi-
li 93-odstotni. Sredstva, ki so os-
tala na računu, so prav prišla za 
sanacijo decembrskega vetrolo-
ma. Župan Stanko Ogradi je ome-
nil, da je bilo v preteklem letu za 
875 tisoč evrov izvedenih inve-
sticij, vzdrževalnih del, stroške v 
šolstvu, otroškem varstvu in po-
dobno.

VIŠJA SUBVENCIJA URE
Na pobudo CSD Mozirje so svetni-

ki obravnavali in sprejeli predlog o 
povišanju cene ure neposredne so-
cialne oskrbe za 0,61 eura. Po novem 
se bo dvignila na 15 evrov. Za uporab-
nike bo ostala nespremenjena in je 
dobrih šest evrov. Posledično se bo 
povišala subvencija iz sredstev pro-
računa občine. Občina ima v povpre-
čju tri uporabnike storitev pomoči na 
domu, kar pomeni, da bi bil mesečni 
strošek za proračun občine na letni 
ravni višji za 190 evrov.

TUDI O PRODAJI ZEMLJIŠČ
Občinski svet je potrdil Mateja 

Pečovnika za predstavnika lokalnih 
skupnosti v svet CSD Mozirje. Doslej 
je bila predstavnica Anka Rakun, le-
-tej pa se je mandat iztekel.

Svetniki so potrdili še nekaj pre-
dlogov za prodajo zemljišč in dela 
stavbe. Za manjše kose zemljišč so 
pobude podali lastniki, ki mejijo na 
omenjena zemljišča in bi jim kori-
stila, medtem ko občina od njih se-
daj nima koristi.

Štefka Sem

PROJEKT 3. RAZVOJNE OSI

Gradnja naj bi se pričela v prihodnjem letu
Prebivalci na območju Koroške 

in Savinjsko-Šaleške regije že dob-
ro desetletje čakamo na realizaci-
jo projekta 3. razvojne osi, ki bo re-
giji povezala z osrednjo Sloveni-
jo. Po besedah predstavnikov vla-

de naj bi se dela pričela v prihod-
njem letu, projekt pa bi bil zaklju-
čen leta 2023. O vplivu 3. razvojne 
osi na razvoj gospodarstva v Sa-
ša regiji so na okrogli mizi v pro-
storih Vzorčnega mesta v Velenju 
spregovorili evropska komisar-
ka za promet mag. Violeta Bulc, 
predsednik vlade dr. Miro Cerar, 
infrastrukturni minister dr. Peter 
Gašperšič ter predstavniki sloven-
skega gospodarstva.
SMERNICE VLADE IN TRENUTNO 

STANJE PROJEKTA
Vlada je v svojem mandatu sku-

šala kar se da izboljšati infrastruk-
turo. Po besedah premierja Mi-

ra Cerarja je bila ena njenih glav-
nih smernic gradnja cest in že-
leznic. »Projekt 3. razvojne osi je 
eden najpomembnejših projektov 
za Slovenijo, ki ga vzporejam z dru-
gim tirom. Pomemben je za razvoj 

države in prispevek k razvoju slo-
venskega gospodarstva ter bolj-
ši prometni varnosti,« je med dru-
gim dejal.

Infrastrukturni minister Pe-
ter Gašperšič je predstavil tre-
nutno stanje projekta. Po njego-
vih besedah je trasa kar najbolj 
sprejemljiva iz vseh vidikov. Z de-
li naj bi pričeli v prihodnjem letu, 
pričakuje pa se, da bi bila avtoce-
sta do Slovenj Gradca zgrajena le-
ta 2023. Denar za dobrih 700 mili-
jonov evrov vreden projekt je za-
gotovila Družba za avtoceste RS 
(DARS), del sredstev pa bo name-
njen iz evropskih skladov.

EVROPSKE SMERNICE NA 
PODROČJU INFRASTRUKTURNIH 

PROJEKTOV
Evropska komisarka Viole-

ta Bulc je dejala, da je pred nami 
pomembno obdobje, saj Evropska 

komisija sprejema perspektive za 
obdobje 2020-26, po katerih pa bo 
vzhodna Slovenija še vedno upra-
vičena do kohezijskih sredstev. 
Bulčeva je še opozorila, da bo 
Evropska komisija v bodoče daja-
la prednost modernizaciji železni-
škega prometa, zato bodo gospo-
darstveniki v sodelovanju z državo 
morali razmišljati, do kod lahko pri-
peljejo železnice.
GOSPODARSTVENIKE VESELI, DA 

SE PROJEKT RAZVIJA
Gospodarski vidik so na okrog-

li mizi predstavili predsednik Go-
spodarske zbornice Slovenije Bo-
štjan Gorjup, predsednik Obrtno- 

podjetniške zbornice Slovenije 
Branko Meh in predsednik Savinj-
sko-šaleške gospodarske zbornice 
dr. Blaž Nardin. Vsi trije so enotne-
ga mnenja, da ta del Slovenije nuj-
no potrebuje sodobno infrastruk-
turo, saj tukajšnje gospodarstvo, ki 
ustvari preko štiri milijarde letnega 
dobička, kar je primerljivo z dolenj-
sko regijo, bazira na izvozu. Prav 
tako jih veseli, da so bili določeni 
koraki pri razvoju projekta narejeni 
v obdobju te vlade, bo pa potreb-
no vse storiti, da se procesi grad-
nje pričnejo in do konca izpeljejo. 

NEKATERE OBČINE GREDO NA 
USTAVNO SODIŠČE

Zaradi umeščanja 3. razvojne 
osi so občine Braslovče, Polzela in 
Šmartno ob Paki na ustavno sodiš-
če vložile zahtevo za presojo ustav-
nosti uredbe ob državnem prostor-
skem načrtu za hitro cesto Šentru-
pert-Velenje. Gradnja 3. razvojne 
osi namreč terja porušitev 40 sta-
novanjskih hiš, lastniki pa bodo tu-
di ob zemljiške parcele. V razpravi, 
ki je sledila, je šmarški župan Janko 
Kopušar opozoril, da bodo morali 
predstavniki vlade in resornega mi-
nistrstva opraviti osebne pogovore 
s prebivalci, ki bodo zaradi gradnje 
ostali brez domov, in najti rešitev, ki 
bo najboljša za vse.

Primož Vajdl

O vplivu 3. razvojne osi na razvoj gospodarstva so spregovorili (z leve) predstavniki gospodarstva: dr. 
Blaž Nardin, Branko Meh in Boštjan Gorjup ter politike: dr. Miro Cerar, mag. Violeta Bulc in 

dr. Peter Gašperšič. (Foto: Primož Vajdl)
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Politika, Iz občin

PRENOVA ŠMIHELSKE CESTE V MOZIRJU

Med rekonstrukcijo spremenjen 
prometni režim

Količki označujejo, kje na Šmihelski cesti bodo izvedeni gradbeni 
posegi. (Foto: Štefka Sem)

V Mozirju bodo izvedli rekon-
strukcijo 700-metrskega odseka 
Šmihelske ceste od krožišča pri 
upravni stavbi do Krahlnovega. Iz-
vajalec del je podjetje Kostmann. 

Projekt zajema obnovo ces-
tišča ter speljavo energetskih 
kablov, kanalizacijskega sistema 

in delno meteornih vod pod zem-
ljo. Omenjeni odsek ceste bodo 
preplastili ter zgradili pločnik in 
postavili javno razsvetljavo. Pro-
metni režim bo urejen po zača-
sni uredbi in s prometno signa-
lizacijo.

Štefka Sem

DESUS OO ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 

Predstavili kandidaturo 
Margarete Atelšek za poslanko

Margareta Atelšek: 
»Pomembno je tudi 

zagotavljanje dolgotrajne 
oskrbe starostnikov, dostopno 
zdravstvo in ustrezen sistem 
zdravstvenega zavarovanja.« 

Na nedavnem občnem zboru 
stranke DeSUS, območnega odbo-
ra Zgornje Savinjske doline so spo-
ročili, da bo njihova članica mag. 
Margareta Atelšek kandidatka za 
poslanko v državnem zboru. Atel-
škova je ob tej priložnosti predsta-
vila svoj program dela, ki se v veliki 
meri sklada s programom stranke.

KORISTNE IZKUŠNJE IZ 
PRETEKLOSTI

»Za kandidaturo sem se odločila 
na pobudo drugih, ki poznajo mo-
je delo v preteklosti v parlamentu. 
Tudi sama sem prepričana, da bo-
do moje izkušnje tako v državnem 
zboru kot na področju razvoja po-
deželja, ki sem se mu posvečala, 
pripomogle pri mojem delu in uve-
ljavljanju naših ciljev,« je povedala 
Margareta Atelšek.

Ena od vrednot stranke je pou-
darek na medgeneracijskem sode-
lovanju in odločnem zagovarjanju 
ukrepov, ki bodo zagotavljali člove-
ka vredno življenje tako za upoko-
jence kot za aktivno prebivalstvo. 

DOSTOJNO ŽIVLJENJE ZA VSE 
UPOKOJENCE 

»Zahtevali bomo primerne po-
kojnine za polno delovno dobo, ki 
morajo presegati prag revščine. Še 
vedno bomo zahtevali, da se na-

doknadi izpad rasti pokojnin v ce-
loti, saj smo prav upokojenci na ra-
čun znižanih pokojnin v zadnjih 
desetih letih prispevali kar 1,3 mi-
lijarde evrov za pokrivanje drugih 
proračunskih obveznosti, ter po-
novno uzakonitev seniorskih olaj-
šav za oprostitev dohodnine od 
pokojnin,« je poleg drugih pro-
gramskih poudarkov izpostavila 
Atelškova.

Tekst in foto: Marija Lebar

OBČINSKI ODBOR SLS MOZIRJE

Čretnik predal vodstvo Presečniku

Trije predsedniki (z leve): Marko Zidanšek, Roman Čretnik in Marko 
Presečnik so pozorno prisluhnili razpravi udeležencev. 

Člani mozirskega odbora Slo-
venske ljudske stranke so se zbra-
li, da pregledajo svojo dejavnost 
v obdobju zadnjega mandata. Ob 
tem so izvolili novega predsedni-
ka, se dogovorili o bodočem delu 
in prisluhnili besedam gostov, med 
njimi predsednika SLS mag. Marka 
Zidanška. Ta je dejal, da je letošnji 
cilj stranke na volitvah prestopiti 
prag, ki je potreben, da se stranka 
vrne v državni zbor.

AKTIVNO DELOVANJE V 
OBČINSKEM SVETU

Poročilo o delu odbora je predsta-
vil Roman Čretnik. Omenil je, da SLS 

ni bila uspešna v prizadevanjih za 
vstop v parlament, bila pa je uspe-
šna na lokalnem nivoju. Tako imajo 
v mozirskem občinskem svetu naj-
več svetnikov – kar štiri. Takšen re-
zultat je dokaz zaupanja tukajšnjih 
ljudi, je dejal Čretnik.

V NAČRTU TUDI SREČANJA S 
PREBIVALCI

Ena od dejavnosti v tem manda-
tu so bila srečanja s prebivalci po-
sameznih naselij na terenu, kjer so 
člani stranke prisluhnili potrebam 
krajanov in njihova mnenja pos-
redovali tudi na občinskem svetu, 
kjer kot svetniki tvorno sooblikuje- jo politiko lokalne skupnosti.

»Naš odbor je v dobri kondiciji, 
aktivno sodeluje na mnogih pod-
ročjih, povezuje pa se tudi z ostali-
mi občinskimi odbori SLS na nivoju 
Zgornje Savinjske doline. Sedaj je 
čas, da vodenje tega odbora prev-
zame nov človek, ki bo v naše delo 
vnesel še več energije,« je povedal 
Čretnik. Člani so sprejeli poročila in 
potrdili razrešnico sedanjemu od-

boru. Na javnih volitvah so poleg 
drugih organov izvolili predsedni-
ka občinskega odbora. To je postal 
Marko Presečnik.

Dobro delo odbora in dejavno 
sodelovanje so v nagovorih potr-
dili tudi župan Ivan Suhoveršnik, 
podpredsednica Slovenske ženske 
zveze pri SLS Lilijana Rakun ter os-
tali prisotni gostje. 

Tekst in foto: Marija Lebar
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ZGORNJESAVINJSKI ZDRAVSTVENI DOM NAZARJE

Javno naročilo za dokumentacijo bodo ponovili

Javni zavod Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje bo za 
izdelavo projektne dokumentacije za projekt obnove obstoječega 

objekta in gradnjo prizidka k zdravstveni postaji objavil novo javno 
naročilo z najvišjo dopustno ceno 130 tisoč evrov. (Foto: Štefka Sem)

Županja in župani zgornjesa-
vinjskih občin so z direktorico 
Javnega zavoda Zgornjesavinjski 
zdravstveni dom Nazarje Darjo Es 
na zadnjem srečanju spregovo-
rili o javnem naročilu za izdelavo 
projektne dokumentacije za pro-
jekt obnove obstoječega objekta 
in gradnjo prizidka k nazarski zdra-
vstveni postaji. Zavod je kot naroč-
nik objavil javno naročilo in po od-
ločitvi gradbenega odbora zavrnil 
vse ponudbe brez izbire. 

VELIKE RAZLIKE V CENI
Na javno naročilo so prišle tri 

ponudbe, ki jih je pregledal grad-

ki in laboratorij delajo v dopoldan-
skem času, je možnost, da se de-
lovni čas spremeni (oziroma osta-
ne v veliki večini dopoldanski) s so-
glasjem sveta ustanoviteljic. Župani 
so dali soglasje, za paciente pa se s 
tem nič ne spremeni, saj so jih tudi 
doslej patronažne sestre večinoma 
obiskovale v dopoldanskem času.

Štefka Sem

beni odbor. Zaradi visoke razli-
ke med ponudbami, najnižja je bi-
la ovrednotena na dobrih 78 tisoč 
evrov, najvišja je bila kar dobrih sto 
tisočakov višja, je gradbeni odbor 
sklenil, da vse ponudbe zavrne. Za-
vod bo tako objavil novo javno na-
ročilo z najvišjo dopustno ceno 130 
tisoč evrov, takšna cena se jim zdi 
korektna. Ker trenutno zavod ni-
ma finančne podlage za izvedbo 
javnega naročila, bodo občine kot 
ustanoviteljice zavoda ta sredstva 
zagotovile v svojih proračunih še 
pred ponovitvijo postopka javne-
ga naročila.

PATRONAŽA 
Župani so podali soglasje k spre-

membi delovnega časa patronažne 
službe. Esova jim je obrazložila, da 
je zdravstveni dom dolžan zagota-
vljati dvajset odstotkov dela patro-
nažnih sester v popoldanskem ča-
su, med 16. in 20. uro. Ker se je iz-
kazalo, da to prinaša več težav kot 
koristi, že zaradi tega, ker zdravni-

OBČINA LJUBNO

Sredi meseca začetek 
rekonstrukcije čistilne naprave 

Župan Franjo Naraločnik: »Že 
nekaj časa smo se pripravljali 
na prenovo čistilne naprave 
v Lokah, kar pomeni čistejšo 
Savinjo, saj nam ni vseeno, 

kako ohranjamo naše naravne 
vrednote.« (Foto: Marija Lebar) 

Na Občini Ljubno so se že ne-
kaj časa pripravljali na eno več-
jih investicij, to je prenovo zastare-
le in dotrajane male komunalne či-
stilne naprave (MKČN) v Lokah. V 
prvih dneh marca je bil zaključen 
javni razpis za izbiro izvajalca in če 
ne bo nepredvidenih zapletov, bo-
do po 15. aprilu dela stekla. 

TEMELJITA PRENOVA IN NOVA 
TEHNOLOGIJA

Gre za prvo fazo rekonstrukcije, ki 
se bo izvajala v dveh fazah. V oddaji 
javnega naročila so opredeljena de-
la, ki so predvidena v tem projektu. 
Tako bodo izpraznili obstoječe baze-
ne, sanirali betone in vgradili novo 
tehnologijo. Z grabljami in peskolo-
vom bo poskrbljeno za mehansko 
čiščenje odpadne vode, napravljen 
bo prostor za strojno opremo. Ob-
močje bodo omejili z novo ograjo 
in avtomatskimi vrati ter izvedli pot-
rebno zunanjo razsvetljavo celotne 
naprave.

PREDVIDENO POSKUSNO 
OBRATOVANJE 

Zmogljivost MKČN je 1100 popu-
lacijskih enot. Občina je dela odda-
la kot celoto in ne po sklopih, re-
konstrukcija pa mora biti zaključe-
na v slabih treh mesecih od uvajal-
nih del. Po odpiranju ponudb je ko-

misija ugotovila, da je ekonomsko 
najbolj ugodno ponudbo oddalo 
podjetje Marn iz Retenj. Za rekon-
strukcijo bo občina odštela okoli 
300 tisoč evrov.

Po uspešnem zagonu in opra-
vljenem tehničnem pregledu sledi 
poskusno obratovanje. To bo traja-
lo devet mesecev. 

Marija Lebar

PRENOVA DELA CESTE MED NAZARJAMI IN MOZIRJEM 

Zaradi rekonstrukcije 
regionalke bo oviran promet

Država je objavila javni razpis za 
prenovo regionalne ceste Radmir-
je-Mozirje na delu med Nazarjami 
in Mozirjem. Kot najugodnejši po-
nudnik je bilo za izvedbo izbrano 
podjetje Strabag, ki je z deli na te-
renu že pričelo. Na tem odseku je 
zato promet do zaključka projekta 
občasno delno oviran.

Gre za popolno rekonstrukcijo 
cestišča in ureditev bankin, vred-
nost projekta je ocenjena na oko-
li 480 tisoč evrov. S ceste bodo s 
frezanjem odstranili asfalt in še 
15 cm cestne podlage, skupaj to-
rej 25 centimetrov, ter po postop-
ku hladne reciklaže s posebnim 
strojem odstranjen material spro-
ti mešali z bitumnom in namešča-
li nazaj na cestišče. Po končanju 
del bo ta odsek ceste višji od se-

danjega nivoja za 15 centimetrov.
Prav zaradi višjega nivoja ceste 

bo potrebno prenoviti in ponovno 
namestiti okoli 500 metrov varno-
stne ograje, ob tem pa bo izvajalec 
dodatno namestil varnostno ogra-
jo v dolžini 300 metrov tudi tam, 
kjer je doslej ni bilo. Po končanem 
delu bodo namestili nove prome-
tne znake, prav tako bodo preno-
vljene talne označbe na cesti. 

Promet na tem odseku po pot-
rebi ureja semafor, saj bo podnevi 
v času gradnje promet potekal po 
enem pasu ceste izmenično. Pono-
či zapora ne bo potrebna, razen v 
času reciklaže. Pogodbeni rok za 
končanje del je sredi maja, ven-
dar na Strabagu pravijo, da se bo-
do trudili projekt zaključiti še prej. 

Marija Lebar
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JUBILEJNA SEZONA MOZIRSKEGA GAJA

Štiri desetletja cvetlično etnografskega 
bisera

Med novosti sodi otroški čarobni vrt s 
pravljičnimi hiškami, palčki in drugimi 

lesenimi skulpturami. (Foto: Benjamin Kanjir)

Mozirski gaj bo v tej sezoni upihnil že 40 
svečk na rojstnodnevni torti. Ob jubilejnem letu 
obiskovalce čaka vrsta novosti. Ena izmed njih 
je začetek obratovanja, saj je park v času veliko-
nočnih praznikov že odprl svoja vrata.

RAZSTAVA CVETJA SKOZI VES APRIL
Redno obratovanje parka pa se bo pričelo to 

soboto, 7. aprila. Razstava tulipanov in ostalega 
pomladnega cvetja tako ne bo potekala le med 
27. aprilom in 2. majem kot običajno, ampak že 
ves april. Glede na napovedano toplejše vreme 
bodo zacveteli stotisoči tulipani. Med njimi tudi 
tisti, posebej vzgojeni za ta prostor in poimeno-
vani Mozirski gaj. 

NOVOST OTROŠKI ČAROBNI VRT
V času prvomajskih praznikov se bodo zvr-

stile dodatne tradicionalne prireditve, ki boga-
tijo ponudbo Gaja. Tako bodo na ogled plazilci 
društva Bioexo iz Ljubljane. Člani društva bodo 
poskrbeli tudi za iskanje zaklada. Ker je park po-
sebno prijazen do družin, so se upravljalci, člani 
Ekološko hortikulturnega društva Mozirski gaj, 
ki ga vodi Darko Bele, odločili, da poskrbijo za 
par novosti. Mednje sodi otroški čarobni vrt s 
pravljičnimi hiškami, palčki in drugimi lesenimi 
skulpturami. Seveda se bodo v času razstav po 
parku sprehajali tudi junaki iz risank.

Benjamin Kanjir

POGOVOR Z VIDOM VALIČEM

Stand-up komik išče pošteno 
Zgornjesavinjčanko

- Če vam kdo omeni Zgornjo Savinjsko do-
lino, kaj si v tistem trenutku predstavljate? 
Poleg pridnih ljudi in lepih žensk, krasne na-
rave in njenih dobrot, seveda.

Ha, ha, v bistvu ste že sami našteli vse to, kar 
si predstavljam, ko mi kdo omeni Zgornjo Sa-
vinjsko dolino. Očitno lahko poleg vsega tega 
primaknemo še telepatijo (smeh). 

- Za Savinjčane nekateri, ki nam niko-
li nič ne dajo, trdijo, da smo skopušni. Ste 
sploh kdaj srečali kakega skopuškega Sa-
vinjčana iz naših koncev in kaj vse vam je 
ponudil?

Ne, to pa res ne. Imate neke posebne ka-
rakterne lastnosti, kot so: »Mene noben ne bo 
je*#$&l !« in »Če se dela, se orenk nardi!«, am-
pak skopušnosti pa nisem zasledil. Mogoče 
skopušnost s čustvi, v smislu, da jih ne poka-
žete hitro. Ne vsi, seveda, ampak tako v pov-
prečju. 

- Ali menite, da Zgornjesavinjčani izvaja-
mo bolj sedeč humor, glede na to, da ima-
mo samo enega stand-up komika, pa še ta je 
Gašper Bergant?

Ne razumem čisto vprašanja, ampak mislim, 
da bi Savinjčani morali biti zelo ponosni na 
Gašperja Berganta. Kot komik se je v zelo krat-
kem času (cca v dveh do treh letih) povzpel 
v sam vrh slovenske stand-up komedije, kjer 
se lahko pohvali, da ne samo preživi, ampak 
tudi živi samo od stand-up komedije in osta-
lih nastopov. Ima močno karizmo in prezenco, 
provokativen material in unikaten način razmi-
šljanja in ni ga človeka, ki bi ostal ravnodušen 
med njegovim nastopom. Skratka, Gašper Ber-
gant je car.

- Ali ločite med zgornjesavinjskim in sa-
vinjskim želodcem in zakaj vam je zgornje-
savinjski dosti bolj všeč?

Ha, ha, a so to vprašanja ali samo napot-
ki, kako naj odgovorim? (smeh) Kolikor sem 
imel možnosti videti omenjena želodca v ak-
ciji, sta oba zdržala veliko alkohola, pa jima 
nič ni bilo (smeh). Ne, jaz imam tako rad do-

mače suhe mesnine, da jih mora nekdo res 
zasrat s temi nitriti ipd., da bi rekel, da mi ni 
všeč. Zgornjesavinjski in savinjski želodec 
sta oba odlična, če sta narejena na naraven 
način in brez dodajanja »podaljševalcev« ro-
ka trajanja.

- Kaj se vam je ob obiskih naše doline naj-
bolj vtisnilo v spomin? Prosim, da najdete 
lepe spomine. Naj vam bo v pomoč, da ne 
sprašujemo po Zgornjesavski dolini.

Joj, moram priznat', da še nisem veliko pri-
ložnosti preživet' v Zgornji Savinjski dolini. 
Gašper nič ne povabi, ker ima kao skoz veliko 
dela (smeh). Ampak kolikor sem bil, sem bil ved-
no toplo sprejet, obenem pa sem moral biti ved-
no na preži, ker ste oziroma so Savinjčani zelo 
hudomušni in ti hitro kakšno tako napletejo, da 
moraš uporabit' vse svoje veščine, da jih »nad-
mudriš«.

Igor Solar, foto: Marko Delbello OcepekZa mogočo bodočo zgornjesavinj-
sko partnerko Vida Valiča smo na-
redili intervju z njim, da ji bodo v po-
moč tile tehtni odgovori in njegovi 
pogledi na našo dolino.
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Najprizadevnejši že zaključili s 
sanacijo po vetrolomu

Gotovo delovišče na območju Gornjega Grada (foto: Damjan Jevšnik)

Po hudem vetrolomu v decem-
bru lani gozdarji Zavoda za goz-
dove Slovenije na območju Gor-
njega Grada in Ljubnega ob Savi-
nji z veseljem ugotavljajo, da je bilo 
do konca marca zaključenih že kar 
nekaj delovišč. Med njimi so tudi 
takšna, kjer je veter podrl 550 m3 
in celo preko 1.000 m3 smrekovine. 
Les je bil odpeljan in gozdni red je 
narejen. Hitra in dokončna sanaci-
ja namreč precej zmanjša možnost 
še ene nadloge – napada podlub-
nikov. 

Takšna prizadevnost si zaslu-
ži vso pohvalo, saj so bili pogoji za 
delo v gozdu v februarju in marcu 
izjemno težki (sneg, blato). Pohvalo 
si zaslužijo tako skrbni lastniki kot 
prizadevni izvajalci gozdarskih del, 
pa tudi prevozniki lesa, ki že več te-
dnov delajo podaljšan delovni čas. 

V kratkem bo organiziranih več 
brezplačnih tečajev za varno delo 
v gozdu za lastnike gozdov. Več in-
formacij je že na voljo na Zavodu 
za gozdove Slovenije.

Damjan Jevšnik

Prostrani travniki in druge površine v Lokah pri Mozirju, nekoliko 
zunaj strnjenega naselja, so priljubljeno sprehajališče, tudi za lastnike 
s psi. In nekateri ne poskrbijo za tisto, kar njihovi ljubljenci puščajo za 
seboj. Enega od teh je nedavno opazoval naš bralec. Ko je lastnik psa 
videl, da ga opazujejo, je rezultat pravkar opravljene pasje potrebe si-
cer spravil v za to namenjeno vrečko, a namesto, da bi jo odnesel, jo je 
enostavno pustil ležati ob orehu.

»Menim, da je še večji problem, če lastnik pospravi pasji iztrebek 
in ga potem pusti v naravi v nerazgradljivi plastični vrečki, kot pa če 
bi ga enostavno prepustil naravi, da ga predela,« je dejal naš bralec.

Tekst in foto: Marija Lebar

ZAVOD ZA GOZDOVE SLOVENIJE, OBMOČNA ENOTA NAZARJE

Ob predstavitvi osnutka letnega lovsko upravljavskega načrta 
malo pripomb

Osnutek letnega lovsko upravljavskega načrta je predstavil 
Blaž Presečnik.

V nazarskem kulturnem do-
mu je bila v sredo, 21. marca, jav-
na predstavitev osnutka letnega 
lovsko upravljavskega načrta za 
Kamniško-Savinjsko lovsko uprav-
ljavsko območje (LUO). Osnutek je 
predstavil vodja odseka za gozdne 
živali in lovstvo na nazarski obmo-
čni enoti Zavoda za gozdove Slove-
nije Blaž Presečnik. Osnutek je bil 
usklajen z vsemi deležniki. Predlo-
gi in pripombe, katerih ni bilo veli-
ko, se bodo pred sprejetjem osnut-
ka na svetu zavoda upoštevali.

PODROBEN OSNUTEK 
Presečnik je predstavnikom ob-

močnega združenja upravljav-
cev lovišč, lovskih družin, lastni-
kov gozdov in ostalih zainteresira-

štva na določenih območjih naha-
ja veliko ljudi, ki motijo gozdni mir. 
Beseda je tekla tudi o krmiščih, ki 
lahko negativno vplivajo na popu-
lacijo gozdnih kur, na škodo, ki jo 
na mladem drevju naredi jelenjad, 
in o odstrelu kormoranov na ob-
močjih, ki za to niso določena.

DOBRO SODELOVANJE IN 
USKLADITEV NAČRTA

Vodja nazarske območne enote 
ZGS Toni Breznik je po kratki raz-
pravi ocenil, da je osnutek dob-
ro pripravljen, saj nanj ni bilo pri-
pomb, le nekaj pobud in vprašanj. 
Dobra predhodna uskladitev med 
načrtovalcem, izvajalci in uprav-
ljavci lovišč pa je znak dobrega 
sodelovanja med vsemi. Pozitivne 
besede je vsem namenil tudi lo-
vski inšpektor Janez Glavač. Po-
udaril je, da je na omenjenem ob-
močju upravljanje z divjadjo vzor-
no in da kot inšpektor ni imel ve-
liko dela. Ker pa odhaja v pokoj, je 
predstavil tudi novega inšpektorja 
za to območje – Gorazda Kokalja.
Tekst in fotografije: Štefka Sem

lizi odvzema divjadi so navedene 
vrste divjadi in načrtovan odvzem 
v tem letu. Lani po njegovih bese-
dah ni bilo prijavljenih veliko ško-
dnih primerov, največ prijavljene 
in evidentirane škode je bilo s stra-
ni divjih prašičev. Višina izplačanih 
odškodnin je bila nekaj manj kot 
9.500 evrov. 

MIRNE CONE ZA ŽIVALI
V razpravi so udeleženci sprego-

vorili o uvajanju mirnih con za ži-
vali. Te so pomembne v obdobjih, 
ko se zaradi turizma ali nabiralni-

nih skupin predstavil osnutek na-
črta. V njem je opis območja s se-
znamom lovišč, življenjsko oko-
lje divjadi in živalske vrste. Poleg 
podatkov o škodi, načrtov in ana-

BODICA TEDNABODICA TEDNA

POHVALA TEDNA
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DRUŠTVO PARAPLEGIKOV JUGOZAHODNE ŠTAJERSKE 

Dobili novo specialno vozilo
Na pobudo Mestne občine Vele-

nje (MO) so MO Celje, občine Saša 
regije in nekaj gospodarskih družb 
zbrale Društvu paraplegikov jugo-
zahodne Štajerske z donacijo pot-
rebna sredstva za nakup poseb-
nega, specialno opremljenega vo-
zila v okviru projekta »Kar me ovi-
ra – me motivira«, s katerim je dru-
štvo zbiralo finančna sredstva za 

nakup novega prilagojenega kom-
bi vozila. 

V četrtek, 29. marca, so v pro-
storih Mladinskega hotela Velenje 
pripravili slovesnost s simbolično 
predajo vozila, katerega vrednost je 
45.360 evrov in bo služilo namenom 
prevoza hendikepiranih oseb in 
spremljevalcev za različne potrebe.

Jože Miklavc

SPAR SLOVENIJA 

Velikonočna donacija
Podjetje SPAR Slovenija je v ve-

likonočni dobrodelni akciji z do-
nacijo izdelkov za lepši praznič-
ni čas obdaril devet materinskih 
domovih po Sloveniji. Velikonoč-
ni zajtrk so pripravili že šesto le-
to zapored in z njim na obraz na-
risali nasmeške številnim mami-
cam z otroki. 

Z donacijo izdelkov za praznično 

pojedino so poskrbeli za dobro raz-
položenje tudi vseh tistih, ki bivajo 
pod okriljem materinskega doma 
v Mozirju. Mamice in njihovi otro-
ci so lahko uživali v bogatem veli-
konočnemu zajtrku in pokusili raz-
lične Sparove dobrote. Razveseli-
li so se tudi več paketov plenic za 
najmlajše. 

PB

REZ NAJSTAREJŠE VINSKE TRTE NA SVETU 

Povabljena tudi Grudnik in Fajfar 

Vinski vitez Dani Grudnik (levo), slovenska vinska kraljica Katarina 
Pungračič, predsednik viteškega omizja ER Celje Jože Tominšek (v 

sredini) in viteški pripravnik Mihael Fajfar (desno)
Na mariborskem Lentu so že 

39. po vrsti opravili rez najstarej-
še vinske trte na svetu, ki ima svo-
je žlahtne sadike potomke v veli-
kem delu sveta, najbližje pa v Mo-
zirju in Šmartnem ob Paki. Slo-
vesnega dogodka so se udeleži-
li tudi povabljeni člani Vinogradni-
škega društva Šmartno ob Paki, ki 
prihajajo tudi iz Mozirja in Gornje-
ga Grada, ter člani celjskega vite-

škega omizja Evropskega reda vi-
tezov vina. 

Rezi sta se udeležila vinski vitez 
Dani Grudnik iz Mozirja ter viteški 
pripravnik Mihael Fajfar, trški vini-
čar Občine Mozirje. Navzoča je bila 
tudi slovenska vinska kraljica Ka-
tarina Pungračič, rez legendarne 
modre kavčine pa je opravil mestni 
viničar Maribora Stane Kocutar. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

DRUŠTVO SOŽITJE ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Rakunova ostaja na mestu predsednice

Predsednica Lilijana Rakun 
je predstavila delo in načrte 
društva. (Foto: Primož Vajdl)

Člani društva Sožitje so se na 
občnem zboru ozrli na dogajanje 
v preteklem letu in sprejeli pro-
gram dela za letošnje. Izvolili so 
nove člane izvršnega in nadzorne-
ga odbora, na mestu predsednice 
društva pa še en mandat ostaja Li-
lijana Rakun.

Društvo je lani uspešno izvedlo 
zastavljene programe. Nekaj oseb 
s psihofizičnimi motnjami so poslali 
na različne tabore in delavnice vse-
življenjskega učenja, vsem članom 
pa so nudili rehabilitacije v obliki 
masaž in plavanja. Udeležili so se 
vikend seminarja v Ankaranu, kjer 
so predavanja dopolnili z družabni-
mi srečanji. Odpravili so se na stro-
kovno ekskurzijo po Savinjski doli-
ni. Pripravljali so številne ustvarjal-
ne delavnice in se družili na špor-
tnih srečanjih. V božičnem času so 
si ogledali jaslice v Vojniku.

V društvu bodo nadaljevali z ak-
tivnostmi, ki so stalnica že več let. 
Poudarek bodo dajali privabljanju 
novih prostovoljcev in sodelova-
nju z občinami in prebivalci doline. 
Poskrbeli bodo tudi za nekaj novo-
sti, saj nameravajo junija v Šmihe-

lu nad Mozirjem organizirati lastne 
delavnice vseživljenjskega učenja, 
ki bodo potekale celoten vikend. 
Velika želja še vedno ostaja, da se 
končno uspejo dogovoriti za odpr-
tje varstvo-delovnega centra in bi-
valne enote v Mozirju.

Na zboru sta zbrane nagovorila 
tudi Stanko Fajs, vodja centralno 
štajerskega in koroškega obmo-
čja Zveze Sožitje, ter mozirski žu-
pan Ivan Suhoveršnik.

Primož Vajdl

Podjetje Spar Slovenija je z velikonočno donacijo obdarilo tudi 
Materinski dom Mozirje.
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV NAZARJE

Realizirali številne naloge

Predsednica Vera Pečnik 
je povedala, da so uspeli 

realizirati številne naloge. 

Občni zbor Društva upokojen-
cev Nazarje v domači osnovni šo-
li je bil priložnost za pregled dela v 
preteklem letu in predstavitev ak-
tivnosti, ki so si jih začrtali za letos. 
OBISKOVALI STAREJŠE NAD 69 LET 

Po besedah predsednice Vere 
Pečnik so uspeli realizirati številne 
naloge. Posebej je pohvalila pro-

stovoljce, ki preko programa Sta-
rejši za višjo kakovost življenja do-
ma obiskujejo starejše nad 69 let. 
V ročnodelski sekciji Vrba že vrsto 
let ustvarjajo z različnimi materia-
li vezenine in druge ročnodelske 
izdelke. Balinarska sekcija je bila 
aktivna v poletju. Za rekreacijo so 
poskrbeli s pohodi, njihova druže-
nja in praznovanja je obogatila kul-
turna sekcija. Na letovanje so se 
odpravili v izolski hotel Delfin, se 
družili na pikniku na Lazah. 

ČITALNIŠKI VEČERI DOBRO 
OBISKANI

Obiskali so starejše in onemogle 
člane tako v domovih starejših kot 
na njihovih domovih. Vse več čla-
nov društva posveča čas knjigi. Za 
njih so enkrat mesečno pripravili 
čitalniški večer v nazarski knjižni-
ci. Leto pa so zaključili s prednovo-
letnim druženjem. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

ČEBELARSKA ZVEZA ZGORNJESAVINJSKO-ŠALEŠKEGA OBMOČJA 

Čebelarji v nov mandat z 
novim predsednikom

Novi predsednik ČZ SAŠA je 
Tomaž Lesnjak iz ČD Šmartno ob 

Paki. (Foto: Marija Lebar) 

V petek, 9. marca, so se dele-
gati čebelarskih društev in dru-
žin, združenih v Čebelarsko zve-
zo zgornjesavinjsko-šaleškega ob-
močja (ČZ SAŠA), zbrali na volil-
nem občnem zboru. Ob tej prilož-
nosti so podelili več odlikovanj ozi-
roma priznanj, zbrane je nagovo-
ril tudi podpredsednik Čebelarske 
zveze Slovenije Anton Tomec.

SVETOVNEMU DNEVU ČEBEL 
VDAHNITI PRAVO VSEBINO

Ta je poudaril, da so slovenski 
čebelarji dosegli izjemen uspeh, 
ko je OZN na njihov predlog razgla-
sila 20. maj za svetovni dan čebel. 
»A sama razglasitev še ni dovolj, če 
ne bomo temu dnevu vdahnili vse-
bine, če ne bomo skrbeli za čebe-
le in še nadalje gradili na tradici-
onalnem ugledu čebelarske dejav-
nosti,« je dejal Tomec.
POUDAREK IZOBRAŽEVANJEM IN 

USPOSABLJANJEM
Dosedanji predsednik ČZ SAŠA 

Ivan Čopar je predstavi poročilo o 
delu zveze v preteklem obdobju, ki 
je bilo izredno aktivno. Ena osre-
dnjih nalog zveze je organizacija 
in koordinacija izobraževanj, ki so 
za čebelarje neobhodna. Omenil je 
še tečaj za čebelarje začetnike, ki 
so ga uspeli pridobiti v našo regijo 
in ga obiskuje okoli 50 tečajnikov. 
Čopar se je vsem zahvalil za dobro 
sodelovanje, pri čemer je izposta-
vil razumevanje zgornjesavinjskih 

občin za delovanje čebelarjev in 
ČZ SAŠA.

PREDSEDOVANJE SEDAJ NA 
ŠALEŠKI STRANI 

Po sprejetih poročilih so izved-
li javne volitve. Za novega predse-
dnika je bil izvoljen dosedanji taj-
nik ČZ SAŠA Tomaž Lesnjak iz ČD 
Šmartno ob Paki. Podpredsednika 
ostajata Franjo Podrižnik iz ČD Ko-
karje in Miran Glinšek iz ČD Mlin-
šek Velenje. 

Podelili so tri odličja Antona Jan-
še II. stopnje, ki so jih prejeli Zdrav-
ko Golob iz ČD Luče, Vinko Petkov-
šek iz ČD Ljubno ob Savinji in Mar-
jan Moravec iz ČD Mlinšek Velenje. 
Posebno priznanje pa so čebelarji 
podelili Občini Luče. 

Marija Lebar

DRUŠTVO ZGORNJESAVINJSKIH DIABETIKOV MOZIRJE

Lani obeležili 20-letnico obstoja

Predsednik društva Anton Venek med uvodnim nagovorom 

Člani zgornjesavinjskega društ- 
va diabetikov Mozirje so na obč-
nem zboru pregledali delo orga-
nizacije v minulem letu in spreje-
li program dela za tekoče. Zbrane 
je uvodoma nagovoril predsednik 
društva Anton Venek. Sledilo je 
predavanje Saše Podpečan o po-
menu referenčnih ambulant – tu-
di pri odkrivanju sladkorne bolez-
ni. S predsednikom sta izmenjala 
nekaj besed na temo boljšega so-

delovanja zdravstvenega doma in 
društva, ki še ni dobro razvito.

OBELEŽILI JUBILEJ 
DRUŠTVA

Po poročanju Veneka je za nji-
mi uspešno leto. 20-letnico obsto-
ja so zaokrožili s slavnostno prire-
ditvijo. Delovali so predvsem na šti-
rih področjih: preventiva, socialno 
program, športni program in dru-
ženje. V programu društva, ki šteje 
229 članov, ta področja predstavlja-

jo neko gonilo, saj se bodo še naprej 
trudili na njih storiti čim več.

DOSEŽKI V PRETEKLEM LETU
Bili so eden izmed glavnih orga-

nizatorjev državnega tekmovanja za 
učence in dijake na temo diabetesa, 
kjer je sodelovalo okrog 400 tekmo-
valcev in 100 mentorjev, tekmovanje 
pa je potekalo v naši dolini.

V okviru preventive so redno iz-
vajali meritve krvnega sladkorja, 
holesterola in krvnega tlaka v Mo-
zirju, Gornjem Gradu in Solčavi. 50 
članov je odšlo na okrevanje na De-

beli Rtič, izvedli so tri predavanja. 
Socialno šibkejšim enajstim čla-

nom so pomagali pri nakupu nujnih 
pripomočkov za  diabetike v lekarni, 
konec leta pa so obiskali 32 članov, 
ki se druženj ne morejo udeleževa-
ti, in jim poklonili majhno pozornost. 
Članom vsako leto pomagajo pri na-
kupu kart za plavanje v Topolšici. 

Odšli so na izlet v Avstrijo, prire-
dili klepet ob kavi, nekaj članov je 
odšlo tudi na državno proslavo ob 
dnevu diabetikov.

Tekst in foto: Maruša Fužir
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Planinsko slavje v Lučah

Nadaljujemo s povzetkom go-
vora predsednika SPD Celje Du-
šana Gradišnika na slovesnosti ob 
90-letnici prvega množičnega zbo-
ra slovenskih planincev v Lučah 
leta 1984.

IDEJA, DA SMO SVOBODNI 
GOSPODARJI NA ZEMLJI 

SLOVENSKI 
»Po treh letih izhajanja je Pla-

ninski vestnik med ostalim objavil 
tudi naslednje: »Veliko smo že do-
segli v kratki dobi treh let, še ve-
liko več pa lahko storimo za na-
predek SPD poslej, če nadaljuje-
mo srečno začeto delo z združeni-
mi močmi. — Na ta način pribori-
mo sijajno zmago ideji, ki je poro-
dila Slovensko planinsko društvo, 
ideji, da smo svobodni gospodar-
ji na zemlji slovenski, da se sme-
mo prosto gibati in delati po naših 
dolih in gorah. Ta ideja nas vodi v 
vsem delovanju, ki je srčno vdano 
napredku, časti in ponosu sloven-
skega naroda ...«

UTIŠANA AKADEMSKA 
PLANINSKA SEKCIJA IZ GRADCA

Slovenski planinci so utišali čla-
ne Akademske planinske sekcije 
iz Gradca, ki so kričali, da namera-
vajo z obnovitvijo poti skozi Roba-
nov kot zanesti nemški jezik, nem-
ške šege in nemško kulturo v Sa-
vinjske Alpe, ki jim preti nevarna 
slovanska povodenj ... Ker Savinj-
ski podružnici ob ustanovitvi ni us-
pelo pridobiti »bajte« na Koroši-
ci ali pa »bajte« na Okrešlju, ki ju 
je zgradil Frischauf, uporabljala pa 
celjska sekcija nemško-avstrijske-
ga planinskega društva, si je izbra-
la za svojo postojanko pod Ojstri-
co, Korošici sosednjo Moličko pla-
nino, v ljudskem jeziku tudi Molič-
ka peč ali kar Peč imenovana. Na 
tem svetu, ki je bil last Jurija Mo-
ličnika iz Krnice, je stala propadla 
pastirska koča. 

PRVA SLOVENSKA PLANINSKA 
KOČA V SAVINJSKIH ALPAH

Podružnica je od Moličnika kupi-
la dva ara planine, odstopil pa ji je 
tudi pravico, da sme edino Savinj-
ska podružnica na njegovem pose-
stvu, segajočem do Ojstrice, mar-
kirati in napravljati pota. Les je dal 
brezplačno na razpolago ljubljan-
ski knezoškof Jakob Missia, grad-
njo koče pa vodil Jurij Planinšek, p. 
d. Krašovc, rojen v Lučah 1836. Ob 
gradnji je bil torej star 58 let. Ko-
ča je bila 16. avgusta 1894 slovesno 

odprta in predana svojemu name-
nu. Za Orožnovo kočo na Črni prsti 
je to bila druga slovenska koča v 
drugem letu obstoja SPD in prva 
slovenska planinska koča v Savinj-
skih Alpah. Ta zgodovinski trenutek 
med veliko borbo proti potujčeva-
nju naše domovine izpred devet-
desetih let praznujemo danes, zah-
valjujoč hvalevredni pobudi lučkih 
planincev in krajanov. 

SLOVESEN SPREJEM ZA 
PLANINCE

Na predvečer tega zgodovinske-
ga dne pred devetdesetimi leti so 
se slovenski planinci zbrali v Gor-
njem Gradu in Mozirju, kjer so jih 
s pesmijo sprejeli domači pevski 
zbori. Kot je poročal Planinski ve-
stnik, so se planinci naslednje-
ga dne zbrali na Ljubnem v gostil-
ni Benda, od koder so odkorakali v 
Luče, kjer je bil ob pol enajstih slo-
vesen sprejem. Na mostu, ki ga je 
krasil slavolok z napisom »Dobro-
došli! Slava vam, ki ste naši!«, so 
planince pričakali slavnostni od-
bor, šolska mladina s slovenskimi 

zastavicami v rokah in domala vse 
prebivalstvo Luč in bližnje okolice.

MLAJI IN OKRAŠENA OKNA 
KMEČKIH DOMOV

V imenu slavnostnega odbora 
je planince pozdravil lučki kaplan 
Golob - Repolusk, za prisrčen spre-
jem pa se je zahvalil član osrednje-
ga odbora SPD. Po kosilu, ki je bi-
lo pri Zanierju in Planinšku, je veči-
na planincev odšla proti Planici in 
Molički planini, ostali pa ob Savinji 
v Logarsko dolino. Vso pot do kme-
ta Planinška so planince pozdrav-

ljali mlaji in okrašena okna kmeč-
kih domov, s čimer so kmetje izra-
žali svoje simpatije do Slovenske-
ga planinskega društva.
KOČA POIMENOVANA PO FRANU 

KOCBEKU
Pri kmetu Planinšku je goste 

pozdravilo pokanje topičev in sla-
volok z napisom »Dobrodošli! Bog 
živi Slovence!« S strelom iznad 
Dleskovca se je ob sedmih zvečer 
pričela slovesna otvoritev koče, 
na predlog pesnika Antona Ašker-
ca poimenovana po podružnič-
nem načelniku Franu Kocbeku — 
Kocbekova koča.

ZASLUGE SLOVENSKEGA 
PLANINSKEGA DRUŠTVA

Solčavski župnik Miloš Šmid je 
ob asistenci lučkega kaplana Golo-
ba - Repoluskega in patra Kosaja-
na iz Nazarij blagoslovil novo kočo, 
v svojem govoru pa poudaril velike 
zasluge Slovenskega planinske-
ga društva za te kraje. Podružnič-
ni načelnik Fran Kocbek je vse nav-
zoče prisrčno pozdravil, se zahvalil 
vsem, ki so kakorkoli pripomogli k 

Postavitvi koče slovenskih planincev na Molički planini je sledila 
izgradnja koče na Mozirski planini, ki je bila odprta leta 1896.

postavitvi koče in le-to izročil Slo-
venskemu planinskemu društvu. 

TUDI SLOMŠEK OPEVAL 
KRASOTE SOLČAVSKIH PLANIN

Načelnik SPD prof. Franc Orožen 
je v svojem odgovoru orisal zgodo-
vino slovenskega planinstva, spo-
minjajoč se najstarejših sloven-
skih planincev - pesnika Valenti-
na Vodnika, pesnika in pedagoga 
Valentina Staniča in vladike Anto-
na Martina Slomška, ki je tudi ope-
val krasote solčavskih planin. Še 
posebno se je spomnil prof. dr. Jo-
hannesa Frischaufa, ki je za to sve-
čanost poslal brzojavko, v kateri je 
med drugom zapisal naslednje: 

BRZOJAVKA JOHANNESA 
FRISCHAUFA

»Ta uspeh je potrebno tem bolj 
pozdraviti, ker je nastal z lastnim 
delom in s sredstvi domačinov. — 
Ta vzgled lastne ustvarjalnosti bo 
vzpodbudno vplival na ves narod in 
ga spodbudil, da bo naravne lepo-
te svoje dežele še naprej odkrival. 
— Posebno me veseli, da je spošto-
vana Savinjska podružnica to us-
pešno delo poimenovala po člove-
ku, ki je mnogo pripomogel k pred-
ramitvi svojih sonarodnjakov. Naj ta 
novi dom v bodoče služi vsem res-
ničnim ljubiteljem narave.« Po tem, 
ko je prof. Orožen prebral brzojav-
ko, je ob pokanju topičev odprl ko-
čo. Okvir temu slavnostnemu veče-
ru so dolgo v noč predstavljali kre-
sovi, ki so jih žgali domačini na Dle-
skovcu in pri kmetu Knezu nad Ro-
banovim kotom.
DODATNA VNEMA ZA NADALJNJO 

IZGRADNJO PLANINSKIH KOČ
Otvoritev koče na Molički plani-

ni je pospešila vnemo za nadaljnjo 
izgradnjo planinskih koč in nadela-
vo planinskih poti. Že čez dve leti 
stoji koča na Golteh, leta 1898 Gor-
njegrajska koča na Menini in Luč-
ka koča na Prodih, leto kasneje Ha-
usenbichlerjeva koča na Mrzlici in 
koča na Boču, leta 1902 je dobi-
lo svojo planinsko postojanko tu-
di Posavje - Jurkovo kočo na Lisci. 
Leta 1908 so slovesno odprli Fri-
schaufov planinski dom na Okreš-
lju, naslednje leto pa dobi svojo ko-
čo še dolinica Loka pod Raduho.«

Nadaljevanje prihodnjič.
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV ŠMARTNO OB DRETI

Zelo aktivni v balinanju

Predsednik Štefan Turk je 
povedal, da so poverjeniki 

društva skozi vse leto 
obiskovali starejše. 

Šmarski upokojenci so občni 
zbor pričeli s programom, ki so ga 
pripravile Ljudske pevke Lipa, nato 
so pregledali delo v preteklem ob-
dobju in si zadali smernice za v pri-
hodnje. Predsednik Štefan Turk je 
povedal, da so poverjeniki društva 
skozi vse leto obiskovali starejše 
na njihovih domovih. Ob zaključku 
leta so obiskali tudi bolne in one-
mogle, tudi v domovih starejših. 
Zelo aktivna je ročnodelska sek-

cija, kjer žene pletejo, kvačkajo in 
vezejo. 

Za krepitev telesa in duha so 
skrbeli z balinanjem in pikadom. V 
balinanju so tekmovali v ligi, ki jo 
je pripravilo domače športno dru-
štvo. Ekipi sta se udeleževali tek-
movanj po dolini in širše. 

Lani so si na strokovni ekskur-
ziji ogledali Postojnsko jamo in se 
rekreirali na pikniku v Račneku. V 
Cankarjevem domu so si ogledali 

razstavo novoletnih voščilnic čla-
na društva Ivana Semprimožnika 
in se sprehodili po metropoli. Tu-
di v letošnjem letu bo njihovo de-
lo podobno. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

DRŽAVNO TEKMOVANJE OTROŠKIH IN MLADINSKIH PEVSKIH ZBOROV V ZAGORJU OB SAVI

MPZ OŠ Nazarje ponovno prejel zlato priznanje z odliko

MPZ OŠ Nazarje z zborovodkinjo Katjo Gruber je na državnem tekmovanju otroških in 
mladinskih pevskih zborov v Zagorju ob Savi ponovno potrdil, da sodi med najboljše. 

(Foto: Janez Ržen)

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti je v Za-
gorju ob Savi priredil 26. revijo otroških in mla-
dinskih pevskih zborov. Tudi letos se je revije 
tekmovalnega značaja udeležil MPZ OŠ Nazar-

23. SEJEM FLORA CELJE

Vidni dosežki dijakov iz naše doline

Mentorica Anjo Sotošek in Tanja Podkrižnik, 
ki je v kategoriji vezanega šopka v roki 
zasedla tretje mesto, v skupni uvrstitvi pa je 
bila druga. (fotodokumentacija TP)

Na 23. sejmu Flora v Celju je potekalo tekmo-
vanje mladih cvetličarjev iz petih cvetličarskih 
šol. Med petnajstimi tekmovalci so bili tudi sre-
dnješolci in mentorica iz naše doline.

USPEHI ZGORNJESAVINJČANOV
Dijakinja drugega letnika Tanja Podkrižnik 

z Ljubnega ob Savinji je v kategoriji vezanega 
šopka v roki na temo »pomlad je tu« zasedla 
tretje mesto, v skupni uvrstitvi pa je bila druga. 
Tretja je bila Anja Knez, sicer dijakinja četrtega 
letnika. Med deseterico je mentorica Anja Soto-
šek poleg omenjenih tekmovalk imela tudi Nino 
Kolar z Rečice ob Savinji. 

»Vrhunski rezultati, po katerih naši dijaki vsa-
ko leto posegajo, so plod strokovnega, trdega in 
zavzetega dela, predvsem pa izraz navdušenja 
in predanosti, ki se prenaša iz generacije v ge-
neracijo,« je ob dosežkih učencev Šole za hor-
tikulturo in vizualne umetnosti Celje izpostavila 
mentorica Sotoškova.

Marija Šukalo

je z zborovodkinjo Katjo Gruber in ponovno po-
segel po najvišjih mestih, osvojili so zlato pri-
znanje z odliko. Konec aprila pa se odpravljajo 
v belgijski Neerpelt na eno največjih tekmovanj 

za mladinske zbore v Evropi.
ŽE VRSTO LET V SAMEM VRHU TEKMOVANJA

MPZ OŠ Nazarje se revije udeležuje že vrsto 
let in se redno uvršča v sam vrh državnega tek-
movanja. Letos so za najboljšimi zaostali le za 
pičli dve točki. Zborovodkinja Gruberjeva je po-
nosna na zbor: »Dokazujemo, da za odliko ni-
so potrebni izbrani in posebej šolani pevci, am-
pak navadni, pridni in srčni otroci, ki s potrpežlji-
vostjo in zaupanjem sledijo zborovodji, ko ta let-
vico postavi stopničko ali dve višje.« Zbor so na 
tekmovanju spremljali štirje tolkalci, na klavirju 
pa Toni Acman, ki je prejel naziv najboljšega ko-
repetitorja v kategoriji mladinskih zborov.

Zbor lahko takšne uspehe niza le s podpo-
ro šole. Ponosna ravnateljica Vesna Lešnik zbor 
spremlja, kjer je le mogoče: »Najlepša nagra-
da zame je njihovo zadovoljstvo in sreča, ki jih 
prevzame, saj vem, da je za tovrstne uspehe 
potrebnega ogromno dela in odrekanja.«

Barbara Rozoničnik
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VERA KUMPREJ OSREDNJA GOSTJA V ODDAJI SLOVENSKI POZDRAV

Napisala več kot tisoč pesmi

Vera Kumprej se je v slovensko 
narodnozabavno glasbo 
zapisala z mnogimi besedili 
skladb. 
(Foto: Žiga Culiberg/RTVSLO)

V seriji oddaj Slovenski pozdrav, 
ki so na sporedu nacionalne televi-
zije ob petkih zvečer, gostijo prizna-
na imena narodnozabavne glasbe. 
Osrednja gostja ene od oddaje je bi-
la Vera Kumprej iz Tera na Ljubnem 
ob Savinji, avtorica besedil številnih 
uspešnic te zvrsti glasbe.

Prijetna sogovornica, ki je le-
tos januarja praznovala 70. rojstni 
dan, je z voditeljema oddaje Dar-
jo Gajšek in Blažem Švabom obu-
jala spomine na dolgo in plodno 

venske glasbe. Klena in trdoživa, 
včasih zasanjana, a vedno optimi-
stična gospa je navdih za sklad-
be črpala iz sebe, družine in nara-
ve ter mejnikov, ki ji jih je prines-
lo življenje.

Barbara Rozoničnik

MOJSTRSKI TEČAJ KLAVIRJA IN VEČERNI KONCERT VRHUNSKEGA PIANISTA

Aleksandar Serdar v Glasbeni šoli Nazarje

Aleksandar Serdar je tekom popoldneva v Glasbeni šoli Nazarje 
izvajal mojstrski tečaj klavirja, dan pa zaključil z vrhunskim 

koncertom. (Fotodokumentacija GŠ)

V Glasbeni šoli Nazarje so prip-
ravili mojstrski tečaj z vrhunskim 
pianistom Aleksandrom Serdar-
jem. Na tečaju so se vrstili učenci 
klavirja, nato je sledil koncert moj-
stra na klavirju, ki je polni dvorani 
glasbene šole polepšal večer z de-
li Händla, Scarlattija, Beethovna in 
Chopina. 

Beograjčan Aleksandar Serdar 
je diplomant Umetniške akade-
mije v Novem Sadu, šolanje je na-
daljeval v ZDA in Italiji. Mojster čr-
no-belih tipk je koncertiral že na 

vseh kontinentih sveta in navdu-
ševal občinstvo od Italije, Hrva-
ške, Srbije, Bolgarije, Romunije do 
azijskih držav ter Severne in Južne 
Amerike. Osvojil je številne nagra-
de na prestižnih glasbenih tekmo-
vanjih in kot solist nastopil s pri-
znanimi orkestri. V zadnjih letih 
se posveča predvsem recitalom 
in mojstrskim tečajem, za njego-
vo igro pa so značilni virtuoznost, 
bleščeč zvok in dinamična razgi-
banost.

Barbara Rozoničnik

SOLČAVA

Rado Novak razstavlja slike v Centru Rinka

O likovniku Radu Novaku (levo) in njegovem delu sta spregovorila 
umetnostni zgodovinar in galerist Matija Plevnik ter predstavnica 

Centra Rinka Darja Knez. (Foto: Marija Šukalo)

V Centru Rinka je v soboto, 17. 
marca, svoja likovna dela na ogled 
postavil domačin Rado Novak. 
Oskrbnik koče na Klemenči jami, ki 
barve po zdravniški oceni ne raz-
loči tako kot velika večina ljudi, je 
predstavil svoje videnje pokrajine. 
Študijo barv, izraženo s pokrajin-
skimi motivi, je pripravil v akrilu na 
platno. O ustvarjalcu in njegovih de-
lih je spregovoril umetnostni zgo-
dovinar in galerist Matija Plevnik.

Ta je izpostavil, da Novakovi 
prvi resnejši koraki v likovni svet 
segajo le dve leti nazaj, ko je za-
čel ustvarjati serijo barvnih risb in 
skic. »V svojih delih se avtor hitreje 
odziva in deluje bolj spontano, ek-
spresivno, ter se tako odmika od 

Najambicioznejša slika na raz-
stavi je triptih, panorama Logar-
ske doline, ujeta na platno z mal-
ce dvignjenega očišča. Zanimiv je 
tudi izbor nekonvencionalnih for-
matov platen, ki, združeni v celo-
to, ustvarjajo svojevrstno dina-
miko upodobljenega,« je pove-
dal Plevnik in poudaril, da je No-
vak likovni samorastnik, ki manko 
trdnega likovnega znanja in nje-
govih pravil uspešno premošča 
z iskrenostjo, spontanostjo, ki se 
zrcalita na vseh platnih. Uporab-
lja pa njemu lasten pogled in iz-
bor barvne lestvice. 

Razstava del bo na ogled do 
konca aprila.

Tekst in foto: Marija Šukalo

strogega realizma. Kljub temu da 
dela predstavljajo širok izbor kra-
jin in vedut, je na razstavišču naj-
bolj prisotna domača, alpska kra-

jina, ki je ustvarjalcu najbližja. Tudi 
na slikah je opazno, da do slednje 
čuti posebno spoštovanje in veliko 
ljubezen.

delovanje na področju pisanja be-
sedil, ki ji je med drugim prines-
lo Souvanovo nagrado za življenj-
sko delo.

S pisanjem je pričela zelo zgo-
daj. Ko ji je bilo 16 let, so njene pe-
smi preigravali Beneški fantje, ko 
jih je imela 20, Lojze Slak in Fantje 
s Praprotna, nato še številni drugi. 
Uveljavila se je tudi z mlajšimi an-
sambli na različnih festivalih na-
rodnozabavne glasbe. Še vedno 
je aktivna v Društvu pesnikov slo-
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ČITALNIŠKI VEČER Z MAKSOM ŠTIGLICEM NA DOMAČIJI DOBROVC

Uveljavil se je kot strokovnjak za mikroelektroniko 

Pogovor z rečiškim rojakom Maksom Štiglicem (levo) je vodil Jože 
Tlaker. (Foto: Marija Šukalo)

Na domačiji Dobrovc so v petek, 
9. marca, pripravili Čitalniški večer. 
Organizator dogodka, Kulturno-
-umetniško društvo Utrip z Rečice 
ob Savinji je v goste povabilo Ma-
ksa Štiglica – Prisl'novega Maksa. 
Štiglic, ki sedaj živi v Mariboru, se 
je uveljavil kot strokovnjak za mi-
kroelektroniko. 

Nekdanji Rečičan je v pogovo-
ru, ki ga je vodil Jože Tlaker, obu-
jal spomine na dneve, preživete v 
domačem kraju, in popeljal občin-
stvo preko svojega izobraževanja 
do službovanja.

BRESKRBNO OTROŠTVO NA 
REČICI IN ŠTUDIJ V MARIBORU
Seveda se najraje spominja 

brezskrbnega otroštva, ko so bili 
drugi časi. Otroci so čas preživeli 
zunaj skozi igro. Pogosto so se kar 
sredi ceste igrali med dvema og-
njema ali ristanc. »Če bi se danes 
otroci igrali na isti cesti, bi bilo sila 
nevarno,« se je nasmejal.

Po osnovni šoli ga je pot vodila 

preko pedagoške gimnazije v Celju 
do študija elektronike v Mariboru. 
Kot študent je spoznal ženo, s ka-
tero imata dva otroka. »Vedno sem 
se rad pošalil, da sem bil profesio-
nalni študent, saj sem s povpreč-
jem devet dobil celo Titovo štipen-
dijo, ki mi je zadostovala za dostoj-
no življenje. Tudi pozneje, ko sva se 
z ženo preselila v skupno gospo-
dinjstvo. No, s hrano so me zalagali 

moji starši,« je povedal Maks, ki je 
skusil tudi življenje v vojaški suk-
nji v letalstvu v Beogradu. V njiho-
vi enoti so delali na razvoju mikro-
čipov za laserje. Slednje je tedanja 
Jugoslavija izvažala v Irak in Iran.

DELOVNE IZKUŠNJE NABIRAL 
TUDI V ŠVICI

Po vrnitvi iz vojske je magistri-
ral in se odpravil v Švico, kjer je de-
lal s strokovnjaki s področja mikro-

elektronike. Ker je vse bolj pogre-
šal domovino, se je po štirih letih 
vrnil v Slovenijo.

Ko je beseda nanesla na njego-
vo strokovno delo, se je ob njegovi 
razlagi vezij, tranzistorjev in različ-
nih vezav marsikomu zdelo, kot da 
govori o znanstveni fantastiki, vse 
dokler ni poudaril, da so ti sestav-
ni deli vseh elektronskih naprav, ki 
jih danes uporabljamo, naj bo to 
avto, telefon ali računalnik. Ob tem 
je poudaril, da je razvoj na tem po-
dročju zelo hitro napredoval, in do-
dal, da so danes pametni telefoni 
zmogljivejši od velikih računalni-
kov pred nekaj več kot dvema de-
setletjema.

Sicer pa Prisl'nov Maks najde 
čas tudi za svoje štiri vnuke, kole-
sari in smuča ter skrbi za svoj na-
sad in vrt. Stik z domačim krajem 
in dolino vzdržuje preko brata Ma-
tjaža, ki ureja domačijo, in prijate-
lja Janeza.

Tekst in foto: Marija Šukalo

KVARTET ŠTIGLIC V ODDAJI SLOVENSKI POZDRAV

Po izboru uredništva oddaje v drugi krog tekmovanja

Članice Kvarteta Štiglic so se v oddaji Slovenski pozdrav predstavile s pesmijo Cvetoče 
tulpe in se po izboru uredništva uvrstile v naslednji krog tekmovanja. 

(Foto: Žiga Culiberg/RTVSLO)

Članice Kvarteta Štiglic so v naši dolini pre-
poznaven pevski sestav, nedavno pa so se odlo-
čile, da se v oddaji nacionalne televizije Sloven-
ski pozdrav predstavijo še širšemu krogu pos-
lušalcev. Dekleta so v tekmovalnem delu zape-
le pesem Cvetoče tulpe Ansambla bratov Avse-
nik in se pomerile z družino Lazar iz Jagnjenice 
pri Radečah. 

UREDNIŠTVO ODDAJE IZBRALO 
KVARTET ŠTIGLIC

Ansambli, ki družini ocenjujejo, so namenili 
glas več Lazarjevim, kar pa ne pomeni, da v na-
daljnjih oddajah za kvartet ne bomo več sliša-
li. Uredništvo oddaje je izbralo dva od izpadlih 
sestavov in ju uvrstilo v naslednji krog tekmova-
nja. In izbrali so tudi Kvartet Štiglic.

MAMA IN HČERKE SKUPAJ NASTOPAJO 
ŽE 13 LET

Kvartet sestavljajo mama Rosana in hčer-
ke Bernarda, Kristina ter Ksenija. Skupaj pre-
pevajo že 13 let, ob desetem jubileju pa so iz-
dale svojo prvo zgoščenko S pesmijo v svet. 
Sprva so pele ljudske pesmi, danes posega-
jo tudi po težjih skladbah in priredbah. Družin-
ski sestav je 12 let vodila Rosana, sedaj ga vodi 

Bernarda. Mama Rosana je dekleta že od ma-
lih nog učila večglasnega petja. Že na svojem 
prvem nastopu so pele štiriglasno, čeprav sta 
bili dvojčici Kristina in Ksenija takrat stari ko-

maj pet let. Mama je glasbeni samouk, dekle-
ta pa so obiskovale ali še obiskujejo Glasbeno 
šolo Nazarje.

Barbara Rozoničnik
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DOGAJANJE OB VELIKI NOČI

Blagoslovi, velikonočne delavnice, razstava pirhov in obisk 
varovancev VDC-ja 

Med velikonočne obrede sodi-
jo tudi blagoslov ognja v jutru ve-
like sobote, blagoslov velikonočnih 
jedil in blagoslov vode, ki poteka 
med sobotno večerno mašo. 

NA LJUBNEM ŠTEVILNI K 
BLAGOSLOVU

Blagoslov ognja je na Ljubnem 
ob Savinji privabil številne doma-
čine, ki so se zbrali pred župnij-
sko cerkvijo, kjer ga je opravil žu-
pnik Martin Pušenjak. Mnogi so se 

na domove vračali z žarečimi lesni-
mi gobami, ki so jih prižgali ob og-
nju pred cerkvijo, drugi pa so ogenj 
odnesli domov v žepu z blagoslov-
ljenimi vžigalicami. 

Marsikje so s pomočjo blagos-
lovljenega ognja skuhali šunko in 
druge dobrote za blagoslov veli-
konočnih jedil. Osnovna jedila so 
šunka, kruh, hren in pirhi, ki ima-

jo vsako posebej svoj pomen v kr-
ščanski liturgiji. Ob večerni sve-
ti maši pa je bila ob obnovljenih 
krstnih obljubah blagoslovljena 
voda, ki je bistvena prvina vsake-
ga krstnega obreda.
RAZSTAVA PIRHOV NA REČICI OB 

SAVINJI
V Centru za družine Medgen hi-

ša na Rečici ob Savinji so pripravi-
li razstavo pirhov. Razstavljavci so 
postavili na ogled skupinske in po-

samezne eksponate, ustvarjene na 
jajcih iz različnih materialov. 

Kako izgledajo tako plastični iz-
delki kot iz stiropora, ko se jim doda-
jo odpadne surovine in se umetelno 
oblikuje izdelek, so pokazale vezilje 
domačega društva upokojencev. S 
svojimi »učenkami« se je predstavila 
tudi Marija Bahun, animatorka Med-
generacijskega središča Šoštanj. 

Na Rečici ob Savinji so pripravili razstavo pirhov. 
(Foto: Marija Šukalo)

Mnogi so se na domove vračali z žarečimi lesnimi gobami, ki so jih 
prižgali ob ognju pred cerkvijo na Ljubnem ob Savinji 

(Foto: Franjo Atelšek)

Mladi udeleženci delavnic v Nazarjah so ustvarjalni navdih 
uresničevali pod vodenjem in s pomočjo mentoric. (Foto: Meri Gluk) 

Med posameznimi »kreacijami« 
so izstopali pirhi Vinka Jeraja. 

Da krašenje vseh vrst jajc ni le 
domena odraslih, so dokazovali iz-
delki, ki so jih ustvarili najmlajši v 
rečiškem vrtcu. 

IZJEMNO ZANIMANJE ZA 
VELIKONOČNE DELAVNICE

Člani nazarskega turističnega 
društva že dve desetletji pred ve-
likonočnimi in novoletnimi prazni-
ki pripravljajo ustvarjalne delavni-

ce za najmlajše. V sodelovanju z 
občino so v mali dvorani doma kul-
ture izvedli delavnice na tematiko 
velike noči.

Predsednica društva in koordi-
natorka delavnic Vanja Hofbauer 
je povedala, da so bili izredno ve-
seli, da se je praktičnega izdelo-
vanja velikonočnega okrasja ude-
ležilo preko štirideset otrok. Otro-
ci so si pobarvali pisanice, si na-
redili košarice in se naučili ustvar-
jati v servietni tehniki. Seveda niso 

manjkali niti piščančki in zajčki kot 
simbol velike noči. Vse narejeno so 
lahko odnesli s seboj in doma pri-
čarali praznično vzdušje.

OBISK V VDC-JU 
Članice Župnijske Karitas Mo-

zirje-Šmihel so pred velikonoč-
nimi prazniki obiskale varovance 
Varstveno delovnega centra SAŠA, 
enota Vrba v Nazarjah. Varovanci 
so se obiska iskreno razveselili, saj 
je popestril njihov običajni vsak-

dan, veseli pa so bili tudi daril, ki so 
jih obiskovalke prinesle za vsako-
gar med njimi.

Članice mozirske Karitas tradici-
onalno obiščejo VDC dvakrat na le-
to – pred veliko nočjo in pred bo-
žičem. Dolgoletna tradicija teh obi-
skov, združenih z obdarovanjem, 
sega še v čase, ko je bil VDC še v 
Mozirju in je vse od tedaj niso pre-
kinili. 

Franjo Atelšek, Marija Šukalo, 
Marija Lebar

Dobra volja, stisk roke in veselje nad darili so zaznamovali obisk v 
VDC-ju. (Foto: Marija Lebar)



Savinjske novice št. 14, 6. april 201818

Ljudje in dogodki, Kultura

PROSLAVE OB MATERINSKEM DNEVU

Nastopi otrok razveselili starše 
POZDRAV POMLADI V NOVI 

ŠTIFTI
Ko se združita otroška energija 

in nastopi odraslih, nastane Poz-
drav pomladi, prireditev, ki je na-
menjena mamam. Učenci podru-
žnične šole iz Nove Štifte so prip-
ravili prijeten program, v katerem 
so se spomnili staršev, ljubezni in 
pomladi. Pod vodstvom zborovod-

kinje Eve Stvarnik so odpeli nekaj 
pesmi in odigrali hudomušno igri-
co o muci in miškah.

Prireditev so popestrile članice 
cerkvenega zborčka iz Nove Štifte 
pod vodstvom Anje Rajter in Sare 
Gluk, katerim so se pri prepevanju 
pridružili fantje kvarteta Deteljica. 
Na harmoniko sta zaigrala Alenka 
Matjaž in Niko Sovinšek, za dober 
konec prireditve pa so poskrbeli 
člani ansambla Odziv.

PRAZNIČNO DRUŽENJE V BOČNI 
Ob materinskem dnevu so v 

Bočni združili moči šolarji, otro-
ci iz vrtca in kulturno društvo ter 
pripravili praznično druženje. Glas-
bi in plesu je svoje pesmi in misli 
dodala domačinka Marjana Rih-
ter, katere besedila sta med točka-
mi prebirala Tina Krebs in Marcel 
Ugovšek. Otroci so s plesnimi gi-

bi in prepevanjem navdušili priso-
tne. Program so popestrili še čla-
ni otroške folklorne skupine Veli-
ki facki, folklorne skupine Oštari-
ja ter ženski in moški pevski zbor 
iz Bočne.

GLASBA IN DEKLAMACIJE NA 
LJUBNEM

Otroci z ljubenskega vrtca in šo-
le so v dvorano kulturnega doma 
povabili starše in jim s prijetnim 
programom izkazali svojo ljube-

zen. S plesnimi točkami so nasto-
pili vrtčevski otroci, učenci do 3. 
razreda, folklorna skupina Flosarč-
ki ter najmlajša in starejša plesna 
skupina Lea. Z deklamacijami so se 
jim pridružili učenci 4. in 6. razreda.

S pevsko točko je nastopila Lana 
Bolko, mehe harmonik pa so razte-

gnili harmonikarji Primoža Zvira in 
za konec tudi ljudski godci. Priso-
tne so z lepimi mislimi razveseli-
li ravnatelj mag. Samo Kramer, žu-
pan Franjo Naraločnik in predse-
dnica kulturnega društva Zvon-
ka Kladnik. Prireditev je potekala 
pod vodstvom Mojce Pikl, povezo-
vala pa sta jo učenca Tjaša Brglez 
in Žan Luc Krajnc.

V MOZIRJU PROSLAVO 
PRIPRAVIL KD JURIJ

Člani Kulturnega društva Jurij iz 
Mozirja so se 25. marca predsta-
vili s številnimi glasbenimi točka-

V Bočni so program popestrili člani otroške folklorne skupine Veliki 
facki. (Foto: Štefka Sem)

Učenci podružnične šole iz Nove Štifte so pripravili prijeten 
program, v katerem so se spomnili staršev, ljubezni in pomladi. 

(Foto: Štefka Sem)

Na Ljubnem ob Savinji so otroci staršem izkazovali ljubezen tudi s 
plesom. (Foto: Štefka Sem)

mi, osrednja tema proslave pa je 
bila družina. Predsednik društva 
Jure Repenšek je dejal, da je to dan 
staršev in praznik, ki nas povezuje, 
in da se je potrebno truditi za vred-
note, ki ohranjajo družino. 

Publiki so se predstavili čla-
ni družinskega pevskega zbora, ki 

deluje pod vodstvom Janija Šuli-
goja. Zapeli so še različni sestavi, 
ki delujejo znotraj društva. Ti nas-
topi so bili dopolnjeni z glasbeni-
mi točkami in kratkimi gledališki-
mi predstavami. Najmlajši so se 
predstavili z recitacijami pesmi 
slovenskih pesnikov, Jelka Repen-
šek pa je program dopolnila z bra-
njem svetopisemskih odlomkov.

NA LEPONJIVSKEM ODRU 
ODMEVALA LJUDSKA GLASBA
V večnamenski dvorani v Lepi 

Njivi je potekala proslava v izvedbi 
tamkajšnjega kulturnega društva. 

Člani Kulturnega društva Jurij iz Mozirja so se predstavili s 
številnimi glasbenimi točkami. (Foto: Primož Vajdl)



Savinjske novice št. 14, 6. april 2018 19

Ljudje in dogodki, Kultura

Predstavili so se člani otroške 
dramske skupine in odrasle gle-
dališke. Tematika prireditve so bili 
ljudski plesi in glasba.

Najmlajši so zaplesali številne 
ljudske plese ter ob enem tudi za-
peli. Glasbene točke so popestri-
li z recitacijami pesmi o mamicah 
in očkih. Fantje so prikazali ples s 
klobuki, Gašper Laznik in Žiga Vo-
dovnik pa sta zaigrala in zapela 

skladbo ansambla Modrijani z nas-
lovom Vrček za solze. Program sta 
povezovali Tinkara Stropnik in Ni-
na Rogelšek.

POMLADNA RAZIGRANOST NA 
REČICI OB SAVINJI

Osnovna šola Rečica ob Sa-
vinji je pripravila tradicional-
no prireditev Pomladna razigra-
nost. Tako obiskovalce kot nasto-
pajoče je pozdravil ravnatelj Pe-
ter Podgoršek in jim zaželel pri-

Leponjivski fantje so prikazali ples s klobuki. 
(Fotodokumetacija KD Lepa Njiva)

jetno urico sprostitve. Učenci so 
prepevali, plesali, recitirali in od-
igrali skeče. Slišati je bilo pesmi 
o ljubezni, odraščanju, otroških 
skrbeh in zahvalah. V pomoč so 
jim bile njihove mentorice in raz-
redničarke. 

V MOZIRJU NASTOPILI UČENCI 
GLASBENE ŠOLE NAZARJE

Dnevu, ko praznujejo mame, so 
se s petjem in s klasično glasbo 

poklonili tudi v Mozirju. Glasbena 
šola Nazarje je namreč v sredo, 28. 
marca, v dvorani Kulturnega do-
ma Mozirje pripravila koncert svo-
jih učencev. 

Zbranim v dvorani so učen-
ci od 1. pa do 8. razreda pripravi-
li 18 glasbenih točk, dogodek pa 
so popestrili z branjem poezije 
vezane na materinski dan. V zad-
nji glasbeni točki se je predstavil 
mladinski godalni orkester. Na-

stop je s pomočjo mentorjev na-
stopajočih organizirala Cita Ga-
lič, za glasbeno spremljavo je 

Med pesmijo Svet je tvoj so rečiški osnovnošolci s transparenti med 
drugim sporočali: »Ne obupaj«, »Ujemi svoje sanje« … 

(Foto: Marija Šukalo)

poskrbel Anton Acman.
Štefka Sem, Primož Vajdl, Marija 

Šukalo, Tatiana Golob

PREDVELIKONOČNE DELAVNICE NA REČICI OB SAVINJI

Od rož iz krep papirja do 
umetelnih pirhov

Rečiške vezilje so pokazale, kako se lahko iz odpadnih materialov 
ustvari čudovito umetnino. (Foto: Marija Šukalo)

V predvelikonočnem času so na 
Rečici ob Savinji pripravili delav-
nici izdelave rož iz krep papirja in 
krašenje velikonočnih pirhov. Or-
ganizator je bil Center za družine 
Medgen hiša.

PRIKAZ IZDELAV CVETJA 
Izdelava rož je bila namenjena 

otrokom in staršem, vodila pa jo je 
Jožica Jeraj. Ustvarjalka je prikaza-
la izdelavo različnih vrst cvetja. Te 
»obrti« se je naučila že v otroštvu 
od svoje mame. Nekdaj so namreč 
omenjene rože izdelovali za vse 
priložnosti, spremljale so ljudi od 
rojstva do slovesa s tega sveta, pri 
vseh praznikih in običajih. Vrtnice, 

marjetice in ostalo cvetje pa so le-
tos krasile prenekatero cvetnone-
deljsko butaro. 
KAKO IZDELATI NAJLEPŠI PIRH,

… so udeležence delavnice uči-
le vezilje, sekcija rečiškega društva 
upokojencev. Ustvarjalke so ob 
vodji Marti Velam prikazale raz-
lične tehnike krašenja jajc in svo-
je znanje prenašale tako na otro-
ke kot njihove mame. Ob servietni 
tehniki, kvačkanju in recikliranju 
materialov ter prepletanju trakov 
so dokazovale, da je v naših genih 
zakoreninjen talent. Izdelki so bili 
namreč prave male umetnine. 

Marija Šukalo

Na koncertu Glasbene šole Nazarje se je v Mozirju predstavil tudi 
mladinski godalni orkester pod vodstvom Stefana Garkova. 

(Foto: Tatiana Golob)
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PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Intenzivno prenavljajo planinski dom

Predsednik društva Marjan 
Ostruh je podal informacije 
o obnovi društvene koče na 

Farbanci. 

Marca je tudi Planinsko društvo 
Nazarje, ki v svojih vrstah združu-
je nekaj manj kot 600 članov in je 
eno aktivnejših zgornjesavinjskih 
planinskih društev, izvedlo redni 
letni občni zbor. Vodje odsekov so 
podali poročila in plane dela, pla-
nincem, ki so se še posebej izkaza-
li na različnih področjih, pa so po-
delili priznanja.

PRIORITETNA OBNOVA KOČE
Člani največ dela opravijo pri 

urejanju koče na Farbanci, ki se 
nahaja na severnem delu Dobro-
veljske planote. Iz poročila za lan-
sko leto in plana dela za letošnje, 

ki ju je podal predsednik društva 
Marjan Ostruh, je razvidno, da je 
bila obnova tudi v letu 2017 prio-
ritetna. V objektu so napeljali cen-
tralno ogrevanje in izdelali termo-
izolacijsko fasado. S prostovoljnim 
delom so prebarvali lesnino in tako 
še dodatno olepšali zunanjost pla-
ninskega doma. Skupna vrednost 
teh dveh investicij je bila 22.790 
evrov. Nadaljevali so z adaptacijo 
mansarde, osrednji družabni pros-
tor pa opremili z novimi stoli. V le-
tošnjem letu bodo še naprej urejali 
sobe in sanitarije v mansardi, izoli-
rali bodo ostrešje.

POTREBUJEJO DODATNE 
MARKACISTE

Sledila so poročila načelnikov 
društvenih odsekov. Vsi odseki 
svoje naloge opravljajo uspešno 
in sledijo zastavljenim smernicam. 
Načelnik markacistov Jože Poznič 
je opozoril na pomanjkanje inte-
resa za pridružitev markacistom. 
Ti so v lanskem letu opravili okoli 
270 ur dela, med drugim so z novi-
mi smernimi tablami opremili dve 
društveni poti, bi pa za še večjo 
učinkovitost potrebovali dodatne 
markaciste.

Tekst in foto: Tatiana Golob

DELAVNICA RESTAVRIRANJA STAREGA POHIŠTVA

S pomočjo mojstra obnavljali starine

Boris Mraz zelo dobro pozna postopke, kako dati staremu pohištvu 
novo življenje.

Zavod Stanislava iz Gornjega 
Grada je organiziral delavnico re-
stavriranja starega pohištva. Vodil 
jo je Boris Mraz iz Prebolda, ki se 
z restavratorstvom starin ukvarja 
le za hobi, a zelo dobro pozna po-
stopke, kako dati staremu pohištvu 
novo življenje. Delavnica je bila ze-
lo obiskana in bo na željo obisko-
valcev ponovljena.

Udeleženci so prisluhnili razla-
gi o različnih tehnikah restavrira-
nja, odvisno od obdelave izdelka. 

Najpomembneje pri restavriranju 
je, da je les še močan in primeren 
za obdelavo. Mraz je govoril tudi o 
zaščiti renoviranih izdelkov. Naj-
boljše je olje ali barva. 

Udeleženci delavnice so očisti-
li stare kose pohištva, nato pa jim 
vlili novega življenja z barvanjem, 
oljnim premazom. Stare izdelke je 
možno obnoviti tudi s servietno 
tehniko, novejše izdelke pa je mo-
goče postarati s posebno tehniko. 

Štefka Sem

ŠPORTNO DRUŠTVO LEPA NJIVA

Odmeven turnir v dvoranskem nogometu
V mozirski športni dvorani so člani športne-

ga društva iz Lepe Njive 17. marca organizira-
li velik in odmeven turnir v dvoranskem nogo-
metu. Udeležilo se ga je kar 21 ekip iz vse Slove-
nije, zmago in ček z denarno nagrado pa so od-
nesli Velenjčani.

KVALITETNE TEKME, POLNE TRIBUNE
Turnir se je zavoljo množice ekip pričel že zgo-

daj dopoldne. V predtekmovanju je bilo odigra-
nih kar 19 medsebojnih obračunov, ki so naj-
boljše privedli v osmino in nato četrtfinale. O 
kvaliteti nogometa, ki se je ta dan igral na mo-
zirskem parketu, veliko govorijo tudi sami udele-
ženci turnirja. Med njimi je bila vrsta nogometa-
šev, ki si vsakdanji kruh služijo z igranjem v eki-
pah prve slovenske futsal lige. Tekme so bile za-
to privlačne in iz boja v boj kvalitetnejše, tribune 

navdušenih navijačev pa domala ves dan polne.
Po četrtfinalnih tekmah so se v malem finalu 

udarili KMN Juventus in Mutani. Slednji so slavili 
s 4:3. V velikem finalu pa so pravi čarovniki rav-

nanja z žogo iz ekipe Korektbau premagali Mini-
ončke, domov pa s tem odnesli zasluženo nag-
rado. Najboljši strelec turnirja je bil Anže Kraljič.

Benjamin Kanjir

Najboljše ekipe turnirja (Foto: Benjamin Kanjir)



Savinjske novice št. 14, 6. april 2018 21

Šport, Organizacije

NAMIZNOTENIŠKI KLUB SAVINJA LUČE 

Tekmovalna ekipa z zmago zaključila uspešno sezono

Ekipa NTK Savinja Lean rešitve, ki je v tej sezoni uspešno startala v prvi ligi (z leve): Oskar 
Rosc, Patrik Rosc, Jure Slatinšek, Miha Grampovčnik in trener Jaka Golavšek. 

(Foto: Maja Plaskan)

Namiznoteniški igralci NTK Savinja so na tek-
movanju konec marca zaključili svojo prvo sezo-
no med prvoligaši. Zadnjo tekmo so odigrali v do-
mači šolski telovadnici v Lučah proti večkratnim 
državnim prvakom, ekipi NTK Kema Puconci. 

TOKRAT KLONILI TUDI FAVORITI
Gostje iz Prekmurja so bili na lestvici višje 

uvrščeni od domačinov in so prišli v vlogi veli-
kih favoritov. To pa jim proti zelo razigranim do-
mačinom tokrat ni kaj dosti pomagalo. Lučani 
so ob glasnem spodbujanju domačih navijačev 
presegli sami sebe in v najboljši partiji sezone 
dosegali posamične zmage eno za drugo. Tudi 
legendarni gostujoči trener Štefan Kovač – Pišta 
z vsemi svojimi izkušnjami prekmurski ekipi ni 
mogel več pomagati. Po dobrih dveh urah nape-
tih dvobojev so bili bivši prvaki premagani z re-
zultatom 5:1, kar je njihov najhujši letošnji poraz. 

PETO MESTO DOBER OBET ZA PRIHODNJO 
SEZONO

Za domačine sta po dve zmagi prispevala Pa-
trik Rosc in Miha Grampovčnik, eno je dodal še 
Jure Slatinšek. Igralci NTK Savinja so tako na 
najlepši možni način končali svojo krstno sezo-
no v prvi državni ligi. 

Ta je bila zanje več kot uspešna. Sezono so 
končali na visokem petem mestu. Z uvrstitvijo v 
zgornjo polovico lestvice so dosegli najboljši re-
zultat med novinci v zadnjem desetletju. 

NAJMANJŠI KRAJ IN NAJVEČ 
GLEDALCEV

Lučani se lahko pohvalijo tudi s tem, da so 
imeli skozi celotno sezono daleč največ gledal-

cev na svojih tekmah, čeprav prihajajo iz naj-
manjšega kraja izmed vseh prvoligaških ekip. 

Do konca prestopnega roka v mesecu juniju 
čaka Namiznoteniški klub Savinja intenzivno is-
kanje sponzorjev in sestava ekipe za prihodnjo 
sezono, ko bo cilj kluba uvrstitev med prve šti-
ri slovenske ekipe.

Marija Lebar

TRADICIONALNI MEMORIAL CELJSKIH REŠEVALCEV 

Turno smučarsko tekmovanje uspešno izpeljano, žal ob koncu 
odhod na intervencijo

Zadnjo nedeljo v marcu je Gorska reševalna 
služba Celje – društvo organizirala tradicional-
ni memorial v turnem smučanju, tekmovanje je 
letos potekalo v parih. Štart je bil v Logarskem 
kotu, cilj pa na Okrešlju. Celoten dogodek je bil 
uspešno izpeljan, žal pa so bili reševalci še pred 
razglasitvijo najboljših poklicani na dve inter-
venciji, na Mrzlo goro in Brano.

NAJHITREJŠA MIKLOŠA IN MIHELIČ
Tekmovanje se je odvijalo v šestih kategorijah. 

Na krajši progi so se pomerili mladinci v parih, 
ženske v parih in rekreativci posamezno, daljša in 
zahtevnejša proga pa je bila namenjena članom, 
veteranom in GRS v parih. Slednja proga je bila 
dolga nekaj več kot 10 kilometrov, izkušeni tek-
movalci so pri tem morali premagati kar 1.630 vi-
šinskih metrov. Najhitreje sta na cilj prispela Ma-
tjaž Mikloša in Luka Mihelič s časom 1:42:36.

ZAHTEVEN SMUČARSKI SPUST
Vsi tekmovalci so s tekmo pričeli istočasno v 

Logarskem kotu, nato so krenili pod ostenje Pla-
njave, dosegli Pasje sedlo (1.636 m), se spusti-
li v meglo proti poti na Kamniško sedlo, pa oko-
li osamele luske sredi melišča pod Tursko goro 

imenovano Menih ali Babji zob (1.750 m). 
Kot so povedali, je bil smučarski spust pro-

ti Okrešlju precej zahteven, saj je bila vidljivost 
slaba, smučarji pa že utrujeni. Za tiste, ki so se 
lotili krajše proge, se je tekma tu zaključila, čla-
ni in veterani pa so se povzpeli še proti Savinj-
skemu sedlu. V zadnjem delu strmine so si po-
magali s cepini, se povzpeli na sedlo, nato je sle-
dil le še hiter smučarski spust v cilj na Okrešelj. 

DEL REŠEVALCEV ODHITEL NA INTERVENCIJI
Tekma se je zaključila z družabnim srečanjem 

v Logarski dolini, a še pred razglasitvijo rezulta-
tov je del reševalcev odhitel na intervenciji na 
Mrzlo goro in Brano. Pri obeh akcijah je sode-
lovala dežurna ekipa z Brnika, žal se je nesre-
ča na Mrzli gori za mladega planinca zaključi-
la tragično.

TG

Turno smučarsko tekmovanje je potekalo v parih, ki so le z dobrim sodelovanjem dosegli 
zastavljeni cilj. (Fotodokumentacija GRS Celje – društvo)
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MATJAŽ SEM, spec.
pomočnik komandirja PP Mozirje
policijski inšpektor II

POZOR, MOTORISTI IN KOLESARJI SO ŽE TU!

Vsem prometnim udeležencem svetujemo večjo 
previdnost! 

Z lepšim vremenom se na ces-
te podajajo tudi motoristi, veči-
na izmed njih prvič letos. Policisti 
zato opozarjamo na vse potrebne 
priprave, ki jih motoristi pred sezo-
no ne smejo izpustiti, ostale vozni-
ke pa pozivamo k večji previdnos-
ti in zavedanju, da se po dolgi zi-
mi motoristi spet vračajo v promet.

UDELEŽITE SE TEČAJEV ALI 
DELAVNIC

Preden prvič v sezoni sedete na 
motor, morate poskrbeti za ustre-
zno psihofizično pripravljenost. 
Vabimo vas, da se udeležite kate-
re izmed brezplačnih delavnic, ki 

jih organiziramo ali sodelujemo pri 
njih, ali pa se udeležite tečajev var-
ne vožnje, saj je vsaka osvežitev 
znanja naložba v varnost. Ustre-
zno pa je treba pripraviti tudi mo-
tor, zato pred prvo vožnjo preveri-
te tlak v pnevmatikah, profil na te-
kalni površini pnevmatik, delova-
nje svetlobnih teles in zavor, pre-
verite pa tudi svojo zaščitno opre-
mo. Ne pozabite niti na vidnost, ki 
je v primerjavi z vidnostjo drugih 
motornih vozil precej slabša, zato 
nosite žive, odsevne barve, vozite 
pa previdno in predvidevajte rav-

nanje drugih udeležencev.
Vabimo vas tudi, da se udeleži-

te katere izmed preventivnih de-
lavnic za motoriste, ki jih v apri-
lu in maju ne bo manjkalo! Datu-
mi prireditev in preventivnih delav-
nic bodo objavljeni na internetnih 
straneh policije.

ZA NAMI JE SLABO LETO
Glede varnosti voznikov eno-

slednih motornih vozil je bilo le-
to 2017 na slovenskih cestah naj-
slabše po letu 2011. V primerja-
vi z letom 2016 je bilo v letu 2017 
več prometnih nesreč, mrtvih, hu-
do in lahko telesno poškodovanih 
motoristov in mopedistov. Tudi šte-
vilo mrtvih potnikov v letu 2017 se 
je v primerjavi z letom 2016 pove-
čalo na dva. Število prometnih ne-
sreč se je povečalo iz 667 na 757 
(+12,8 %). V teh nesrečah je umr-

lo 25 (22) motoristov (+12 %). Hu-
do se je poškodovalo 149 (142) mo-
toristov (+5 %), lahko pa se je poš-
kodovalo 383 (338) motoristov (+12 
%). Zgodilo se je 200 (165) prome-
tnih nesreč brez telesnih poškodb 
(+17 %). Umrla sta tudi dva (eden) 
potnika na motornih kolesih. Šte-
vilo prometnih nesreč z udelež-
bo voznikov mopedov se je pove-
čalo iz 265 na 371 (+29 %). V pro-
metnih nesrečah se je 55 (35) vo-
znikov (+36 %) hudo telesno poš-
kodovalo, 235 (182) pa lahko te-
lesno poškodovalo (+23 %). Brez 

poškodb je bilo udeleženih v pro-
metnih nesrečah 79 (48) voznikov 
mopedov (+39 %). 

LETO 2017 NA OBMOČJU PP 
MOZIRJE:

Lani se je na območju Policijske 
postaje Mozirje zgodilo 15 (5) pro-
metnih nesreč z udeležbo voznikov 
enoslednih vozil. Od tega je bilo v 
letu 2017 udeleženih: 

- 7 (1) voznikov motornih koles; 
posledice: 0 (1) umrlo, 4 (0) dobili 
hudo telesno poškodbo, 1 (1) dobil 
lahko telesno poškodbo, 2 (0) sta 
bila udeležena v prometni nesreči 

z materialno škodo, 
- 3 (1) vozniki mopedov: posle-

dice: 0 (0) umrlo, 0 (2) dobilo hu-
do telesno poškodbo, 2 (0) dobila 
lahko telesno poškodbo, 1 (0) je bil 
udeležen v prometni nesreči z ma-
terialno škodo.

Poleg voznikov enoslednih mo-
tornih vozil je bilo v letu 2017 v pro-
metnih nesrečah udeleženih tudi:

- 6 (3) kolesarjev, in sicer je 0 (0) 
kolesarjev umrlo, 5 (0) jih je dobi-
lo hudo telesno poškodbo, 1 (3) je 
dobil lahko telesno poškodbo, 0 (0) 
pa jih je bilo udeleženih v prometni 
nesreči z materialno škodo.

(Fotodokumentacija AMZS Center varne vožnje na Vranskem)

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Še četrtič premagali Janče

Kljub iskrenju na igrišču so se nazarski košarkarji znali zbrati in 
zabeležiti še četrto zmago proti Jančam.

Tekma 4. kroga 3. SKL – vzhod za 
razvrstitev je bila odigrana v sredo, 
28. marca, v nazarski športni dvo-
rani. Domača članska košarkarska 
ekipa se je pomerila proti Jančam 
iz Ljubljane in zmagala z 79:76.

To je bil že četrti obračun ekip v 
sezoni in še četrtič so bili Nazarča-
ni boljši. Na začetku tekme je ka-
zalo, da bo četrta zmaga z lahkoto 
ostala doma, saj so domači košar-
karji hitro povedli s 26:5. Ljubljan-
čani se niso predali in so skozi ce-
lotno srečanje lovili nasprotnika.

Tekma je postala napeta. Tudi 
zaiskrilo se je med igralci na igri-
šču, vendar so bile strasti hitro po-

mirjene. K napetosti sta svoje do-
dala tudi sodnika, ki sta domači 
ekipi dosodila kar tri tehnične na-
pake zaradi nespoštljive komuni-
kacije. Vse to ni zmedlo nazarske 
košarkarje, ki so se zbrali v pravem 
trenutku in zasluženo zmagali.

Z zmago so se utrdili na prvem 
mestu v ligah za razvrstitev in so 
na dobri poti h končnemu 7. mes-
tu v tretji ligi. Pred njimi sta še dva 
kroga prvenstva, prvi pa je že da-
nes v Murski Soboti proti Radenski 
Creativ. Prekmurci so v letošnji se-
zoni na svojem igrišču že bili bolj-
ši nasprotnik.

Tekst in foto: Roman Mežnar
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Kronika, Zahvale, Oglasi

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

V SPOMIN

Viktor VERŠNIK
iz Nove Štifte 
1969 – 2017

Minilo bo leto, odkar si odšel, a v naših srcih vedno boš živel. 
Pogrešamo te.

Tvoji domači

Veselo lice, močna roka, prešerno srce, 
po tem poznali so tvoje ime. 
Zase nikoli te ni skrbelo, 
čeprav vem, da močno te je bolelo. •	 UKRADENI	SODI	Z	ODPADNO	HRANO

Mozirje: V noči na 26. marec so neznani storilci vlomili v kon-
tejner trgovine v Mozirju, od koder so odnesli več sodov z odpad-
no hrano. Sodi so bili kasneje najdeni na območju Braslovč, kjer 
jih je neznanec pustil po tem, ko je preveril vsebino. Sode so prev-
zeli delavci oškodovanega podjetja.
•	 Z	RAČUNA	UKRADEN	DENAR

Mozirje: 26. marca se je na policijski postaji oglasila občanka, 
ki je ugotovila, da je neznanec opravil nakupe v tujini z njenega 
TRR, pri čemer je uporabil ponarejeno bančno kartico. Občanka je 
bila žrtev organizirane skupine, ki na bančne avtomate namešča 
naprave za branje kode kartice. 
•	 KRAJA	PARFUMOV

Mozirje: Iz trgovine v Mozirju so bili policisti 26. marca obvešče-
ni o tatvini parfumov v vrednosti okoli 500 evrov. Policisti že ima-
jo podatke o storilcu, zoper katerega sledi kazenska ovadba na 
pristojno državno tožilstvo.
•	 PES	RAZTRGAL	MAČKO	

Mozirje: 29. marca je občanka iz Mozirja policistom naznanila, 
da je sosedov pes prišel na njihovo dvorišče, kjer je napadel njiho-
vo mačko in jo raztrgal. Zoper lastnika psa bodo ukrepali po dolo-
čilih zakona o zaščiti živali.
•	 ŽRTEV	IZSILJEVALCA

Mozirje: 30. marca je na policijsko postajo prišla občanka, ki 
je že več let žrtev izsiljevanja in zalezovanja preko mobilnega te-
lefona. Zoper storilca sledi kazenska ovadba na pristojno držav-
no tožilstvo.
•	 KRŠENJE	JAVNEGA	REDA	IN	MIRU

V času praznikov so bili policisti obveščeni o več kršitvah po-
kanja s karbidom, kar je motilo občane. Zoper kršitelje so ukre-
pali po določilih zakona o varstvu javnega reda in miru. Primerov 
poškodb pri uporabi pirotehničnih sredstev pa niso obravnavali.

Za dobroto tvojih rok
ostala je beseda hvala,
ki v srcih bo ostala
in večno lep spomin nate.

Mnogo si ustvaril,
zdaj vsak korak,
spomin je nate
in hvaležna misel
luč je, ki ne ugasne.

V SPOMIN

Jožetu ERMENCU
iz Florjana

1930 – 2012

V sredo, 11. aprila 2018, bo minilo šest let.

Žalujoči žena Antonija, sinovi Franc, Anton, Jože,
hčerke Jožica, Milka in Majda z družinami 

ter vnuki in pravnuki
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Za razvedrilo

LEPŠA JE SLIKA S KRALJICO
Na Lentu so se zbrali vinogradniki, vinski vitezi evropskega in slo-

venskega reda vitezov vina ter nenazadnje dva naša znanca tega 
reda: Dani Grudnik, prvi vinski vitez ER (desno), in kandidat za ta 
red Mihael Fajfar, trški viničar in hišni čuvaj potomke najstarejše 
trte na svetu v Mozirskem gaju. Da ne bi bila spominska slika pre-
več dolgočasna, sta medse priprosila prvo damo slovenskega vin-
skega lobija, vinsko kraljico Slovenije Katarino Pungračič, po na-
ključju iz Mihovega rodnega kraja Zavrča. Slika je kar lepša, kajne?

TEST OBČINSTVA
Rado Novak, likovnik (levo): »Če obiskovalce moje razstave po-

snamem s telefonom, jih bom mogoče še kdaj lahko naslikal v 
kakšni moji pokrajini.«

Darja Knez, predstavnica Centra Rinka: »Počakaj, da pogledam 
in si zabeležim termin za predstavitev nove razstave. Bom pozvonila 
z zvončkom, da vidim, ali so ti pripravljeni pozirati.«

Matija Plevnik, galerist in umetnostni zgodovinar: »Počakajta, 
da se pripravim na njihove odzive in ugotovim, kdaj imam čas, da se 
pripeljem ponovno k vam.«

BODO PRILJUBLJENI AKCIJI OBRNILI HRBET?
Ob takšnem poziranju (z leve) Franca Finkšta, Pavle Planovšek 

in Matjaža Jurjevca, treh nazarskih planincev, ki so se uvrstili v sam 
vrh najbolj vztrajnih v letošnji akciji Kolesar – pohodnik domače-
ga društva, je med planinci završalo. So akciji obrnili hrbet? Neka-
teri, manj vztrajni pohodniki, so zagotovo zadrževali vzklike veselja 
in upanja na svoje prihodnje zmage. Ali pa gre le za taktično zvijačo 
prekaljenih pohodnikov? Le čas bo pokazal resnico.

pustimosepresenetiti press

(Foto: JM)

(Foto: MŠ)

(Foto: TG)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 15. številki SN

2018

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

KNJIŽNICA MOZIRJE

Knjižne novosti v marcu 
  LEPOSLOVJE:

Bryndza, Robert: Temna voda, Murad, Nadia: Zadnje dekle : mo-
ja zgodba o ujetništvu in boju proti Islamski državi, McCarty, Moni-
ca: Plemeniti skalar, Zupan, Jože: V objemu življenja, Širok, Mojca: Po-
godba, Kleypas, Lisa: Izbira srca : četrta knjiga sage o Travisovih, Oz, 
Amos: Juda, Lenko, Davorin: Bela pritlikavka, Harding, Stephen: Zadnja 
bitka, Tartt, Donna: Lišček. 
  STROKOVNA LITERATURA: 

Wolff, Michael: Ogenj in bes v Trumpovi Beli hiši, Wohlleben, Peter: 
Wohllebnov vodnik po gozdu, Siegel, Daniel J.: Vihar v glavi : moč naj-
stniških možganov : [vodnik po mladostnikovi duševnosti od 12. do 
24. leta], Wright, Robert: Ima budizem prav? : znanstveni in filozofski 
vidiki meditacije in razsvetljenja, Watts, Alan: Ven iz uma : o zvijačah 
gurujev, medsebojni prepletenosti in kozmični igri skrivalnic.
  MLADINSKA LITERATURA:

Brglez Tomec, Mojca: Stonoga z novimi čevlji, Kozinc, Darinka: Skle-
da je lahko tudi bazen, Hrovat, Uroš: Nore mišice, Pogorevc, Pavlina: Ne-
navadna kokoška Katka, Grintov, Vlasta: Alfa, Andreae, Giles: Žirafe ne 
znajo plesati, Spilsbury, Louise: Svetovni spori, Kinney, Jeff: Dvojna go-
dlja, Kraljič, Helena: Dva prijatelja. 
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Petek,
6. april

ob 19.00. OŠ Gornji Grad
Predavanje Trpežne trajnice za obhišne vrtove

Sobota,
7. april

ob 9.00. Mozirski gaj
Pričetek razstave tulipanov
ob 9.30. Na domačiji Čerček v Solčavi
Strokovni prikaz obrezovanja sadnega drevja
ob 14.00. Na kmetiji Sp. Strmčnik v Lučah
Strokovni prikaz obrezovanja sadnega drevja
ob 19.00. Kulturni dom Nova Štifta
Potopisno predavanje Vrh nebes

Nedelja,
8. april

ob 15.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Bela nedelja z ljudskimi godci z Ljubnega
ob 19.00. Kulturni dom Mozirje
Gledališka igra Moč teme

Torek,
10. april

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka 

Sreda,
11. april

ob 17.00. Knjižnica Rečica ob Savinji
Ura pravljic: Žirafe ne znajo plesati
ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: Žirafe ne znajo plesati
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje Hrana naj bo naše zdravilo

Četrtek,
12. april

ob 9.00. Knjižnica Mozirje
Zaključna prireditev bralne značke Vrba
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Žirafe ne znajo plesati
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Žirafe ne znajo plesati
ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Koncert strunskega oddelka
ob 19.30. Kulturni dom Mozirje
Koncert Ne bodi kot drugi 
(Ditka & Feri Lainšček)
ob  20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Delavnica Meditirajmo skupaj

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
brezplačna dostava, Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Prodam pujske od 30 do 60 kg; 
gsm 041/445-315.
Prodam pujse mesnate pasme, od 
25 do 40 kg; gsm 041/783-100.
Prodam telico, staro 10 dni, kiper 
prikolico g.t.; gsm 041/318-442.
Prodam teličko, staro 14 dni, pasma 
limuzin; tel. št. 58-35-207.
Prodam zajkljo; gsm 031/667-963.
Jagnjeti (ovci) ena breja, za pleme, 
telico visoko brejo, prodam; gsm 
041/239-017.
Prodam bikca sivca in teličko čb, 
stara 10 dni, ter telico, brejo 9 me-
secev, pasme rh in brejo kravo; 
gsm 041/519-507.
Prodam bikca rj, starega 7 dni; gsm 
031/805-832.

Krško poljske pujske, od 30 do 50 
kg, kastrirane in cepljene, Novak, 
Ljubno; gsm 041/783-548.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, do-
pitanje in teličke nad 100 kg; gsm 
031/533-745.
Kupim jagnjeta, težkega od 10 do 
33 kg; gsm 051/651-215.

DRUGO – PRODAM
Prodam jedilni krompir; gsm 
031/815-238.
Hladno stisnjeno domače buč-
no olje, cena za liter 12 eur; gsm 
051/366-133.
Prodam hlodovino za drva in suha 
drva; gsm 031/698-055.
Ugodno prodam okroglo mizo 
in štiri stole, malo rabljeno; gsm 
041/259-363.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za upora-
bo v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila 
... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrab-
ljenih vozil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene 
mehanizacije; gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

Prodam domačo grozdno mar-
melado, domače rezance; gsm 
040/473-012. 
Prodam pnevmatike bridgestone 
M+S 215/60/17, 5 mm profila; gsm 
040/430-080.
Cisterno za vodo, 1.000 lit., očišče-
no, pvc, v kovinskem ogrodju pro-
dam; gsm 041/637-526.
Kosilnico BCS, čelno, diskasto, širi-
ne 2,85 m prodam; gsm 040/745-
745.
Prodam novo kostanjevo vrtno 
garnituro, zelo ugodno; gsm 
031/800-852.

DRUGO – KUPIM
Kupim vse tomos mopede; gsm 
068/692-652.

Kupim traktor univerzal, zetor, što-
re in ostale traktorje; gsm 030/419-
790.
Traktor in vso ostalo kmetijsko in 
gradbeno mehanizacijo kupim; 
gsm 031/736-727. 

VOZILA – PRODAM
Prodam golf plus 1.6 bencin, letnik 
2009, prevoženih 100.000 km. Cena 
6.990 EUR; gsm 041/783-528.

NEPREMIČNINE
Oddam popolnoma opremljeno 
stanovanje; gsm 031/296-365.
Ugodno prodam 3-sobno stano-
vanje v Gornjem Gradu oziroma 
menjam za nepremičnino; gsm 
041/444-769.
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Oglasi
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Ljudje in dogodki, Oglasi


